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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, ... Goedemorgen en goededag aan u zoals 

gewoonlijk wanneer en waar u ook luistert naar deze serie van Kennis Zoekers 

programma's van de KF SSI. We heten u weer welkom... bij de uitbreiding van, 

en het vergroten van de kennis en het begrijpen van de manier waarop we 

verbonden zijn met elkaar, met de Schepper en de rest. 

De Intro (video) die we zojuist gehoord hebben en die een uittreksel is van 

een ander deel van het onderwijs, zal, indien begrepen, een andere dimensie 

(D) brengen in het leven van Kenniszoekers (KS) en de mensheid. De hele 

structuur die we de afgelopen maanden en jaren hebben doorlopen, 

beginnend bij het zaad tot de schepping van de Ziel van de Mens (STM), en de 

verbinding van de STM met de buitenwereld via Kosmische Stralen (CR). En 

nu begrijpen dat de CR zelf een bronessentie hebben. (:12). 

En in zekere zin kunnen we erover praten en het uitleggen, omdat we het 

gebouwd hebben. We hebben toegang tot de technologie (T), en zelfs zoals ik 

onlangs tegen een van de KS zei. Zelfs systemen die we hebben gemaakt, die 

sommigen van jullie hebben gezien. Jullie kwamen ernaar en ik had er 

gisteren een paar. En toen gingen ze en zonden ze gisterochtend live uit in 

Rick's onderwijs, wat ze voelden in het systeem. Dit is allemaal verbinding 

met CR. 

Wij zijn geen tovenaars, wij zijn wetenschappers. Wij zijn hier om het 

spookbeeld van alles, wat niet bewezen en gemaakt kan worden op te heffen. 

We leggen het uit. Als het niet begrepen wordt, kost het tijd. Als je het 

begrijpt, dan kan het gemaakt worden. Het wordt een T, we noemen het KF T. 

Daarom zetten we de kennis van het heelal (U) om in een T die de mens kan 

begrijpen. En niet alleen de mens. 

Wanneer de mens zich in de toekomst openstelt voor de Universele 

Gemeenschap (UC) ontdekt hij dat de U heeft geprofiteerd van de 

technologieën die de mensen in de loop van eeuwen en duizenden jaren 

hebben ontwikkeld. Voor jou is het iets eenvoudigs dat je elke dag gebruikt, 

maar die essentie van kennis is doorgegeven aan de UC, en zij gebruiken die 

waar nodig op hun eigen manier voor hun eigen leven. Wij gebruiken hun 

kennis, die op verschillende manieren aan ons is doorgegeven. 

De communicatie is nooit gestopt tussen de rassen van de Schepper. Alleen 

de mens heeft ervoor gekozen onwetend te zijn en de deur te sluiten. Eerst 

voor zichzelf, door zijn Ziel op te sluiten in zijn lichamelijkheid (P). En 

vervolgens deze planeet als een dorp op te sluiten voor de rest van de U. (:14). 



We openen beetje bij beetje deze deur. Laten de zon schijnen in de STM, en 

het is de kennis van de mensheid. 

De afgelopen weken hebben we het gehad over CR. Ik hoor dat veel mensen, 

vooral in Roemenië, dit woord misbruiken om anderen te bedriegen. Vooral 

Barbu. Stop dit wat niet correct is. 

In dit proces moet u begrijpen dat CR de essentie van de Schepping is. CR zijn 

de belichaming van de Schepping. CR zijn waar we de verbinding moeten 

begrijpen. Iets wat ik me ben gaan realiseren. Vele KS hebben het niet 

begrepen, is het bekeringsproces, dat velen van jullie de afgelopen maanden 

verbijsterd heeft. We hebben en we leven naar wat ik zei op de laatste pagina 

van Boek #1, "de Schepper is de schepper van allen, en de Mens de omvormer 

van sommigen." 

Deze omzetting komt niet door T, dat je elektriciteit omzet vanuit een punt 

van de energie van de structuur van de man. Het gebeurt binnen de structuur 

van het lichaam van de man. We ontvangen CR, die overvloedig aanwezig zijn 

in de U. Het wordt gecreëerd. 

CR opgestapeld zijn als een blok appartementen. De begane grond kan niet 

bestaan zonder de andere. En het hangt ervan af wie in welke beugel woont, 

in welk niveau ervan. Dus als we het over CR hebben, hebben we het over de 

structuur van de schepping van het leven in de U. De bouwsteen. Hoe CR, één 

CR van specifieke sterkte bouwt zichzelf op, (:16). en verbindt zichzelf met een 

andere CR van andere sterkte. En hoe deze stralen, bouwstenen van de U met 

elkaar verbonden zijn. 

Hoe kun je van de bovenste naar de onderste verdieping gaan. De onderste 

verdieping bestaat niet, als de bovenste niet bestaat. Als de U gecreëerd is, 

bestaan alle verdiepingen. Het is aan ons om te begrijpen, gaan we de trap af, 

of springen we in de lift. Of vanaf de top krijgen we een parachute en vallen 

we naar beneden. Dit is de parachute van de kennis. Je kunt het niet. Het 

heeft de mens miljoenen, miljarden jaren gekost om te komen tot wat het nu 

is. Computerchips, en elektronica en al het andere. Waar andere rassen de 

parachute kunnen krijgen en springen en het begrijpen van de T van de 

Schepping. 

Dus wat belangrijk is voor ons als een stap omhoog in de kennis van de 

Schepping is heel eenvoudig. Wat is onze taak. Wat is de taak van onze P in 

deze omzetting, en hoe gebruikt het. We halen water uit een waterval en we 

zetten er een rotor in, draaien er iets in en we halen er elektriciteit uit. We 

noemen het een generator, we zetten het om. En dan is het weer water, het is 

hetzelfde water. 

Dus wat gebeurt er met ons? Wij bevinden ons in dezelfde positie. De 

Kosmische stralen komen aan in het lichaam van de mens binnen de 

structuur van de lichamelijkheid van het lichaam van de mens, die 

voornamelijk bestaat uit botten, en wat wij schedel noemen. Het converteert 

terug in, geeft energie af (binnenin de schedel), en gaat in dat proces verder 

(de rest van de Cr gaat verder). We absorberen niet alle energieën. 



Er is in het Universum geen enig verschil tussen wat wij produceerden als 

energieopwekkers, in de dammen, in het omzetten van de energie, met 

dezelfde waterstroom, als in de hersenen van de Mens. (:18). Dit is wat wij niet 

begrepen hebben. En alles wat we deden, we vertrouwden op dit deel om 

gevoed te worden, en we doden ervoor. Om dit deel (lichaam) een beetje 

draaiende te houden. 

De hersenen van de man ontvangen het grootste deel van deze informatie 

voor de essentie van zijn schepping, zijn Ziel, van de Kosmische stralen. Het 

lichaam van de mens, de hoeveelheid voedsel die wij consumeren, waarvoor 

wij doden, voegt daar nauwelijks iets aan toe, maar het brengt het in balans. 

Wij kunnen dit op een andere manier uit de Kosmische stralen halen, zonder 

te doden. 

We moeten alleen ons begrip openen. We moeten deze deur van de Ziel van 

de Mens (STM) openen om een groter spectrum te kunnen absorberen, en 

een kleiner spectrum, sterkere spectrums van, velden van het Universum. 

Dus, in zekere zin leven we in een converter generator van het Universum, we 

noemen het, het brein van de man. 

Maar in wezen, als je er naar kijkt, als je het begrijpt, praten we heel 

gemakkelijk over "Mr. COHN," maar kijk eens naar de eigenschappen van 

meneer, we noemen het koolstof 12 (C12). Dus, wat gebeurt er met de man? 

Hoe werkt de mens eigenlijk met dit ding? Hij ontvangt (C)14 zet het om in 

(C)12, pikt de energie op, en de balans vertrekt. 

De generator, de omzetter is de koolstof (C) in combinatie met wat wij 

waterstof noemen. (H) zelf, dat is de beste essentie van de schepping ervan. 

Het is de oorsprong ervan. In zekere zin verbinden de twee zich met elkaar. 

(:20). En in het verbinden met elkaar, creëren, het vrijlaten van de energie van 

de Kosmische stralen van C14 tot C12. Wat de energie wordt, die wordt, en 

dan in het proces om hetzelfde te begrijpen, met de waterstof en zuurstof (O) 

die samenkomen, zien we wat we noemen, loslaten, creëren, vasthouden, 

zwaartekracht (4 eigenschappen van AA) van de energie. 

Dus, in feite, als de mens dit begrijpt, en zijn Ziel toestaat uit te 

breiden, de uitbreiding van te begrijpen, hebben we eigenlijk niet veel 

nodig, want in dit proces worden we de omvormer van de Totaliteit 

binnen het centrum. 

En dan wat er gebeurt. Dit is wat we met je doen, als je in Systeem gaat, en je 

bent trots om in Rick's programma te gaan en erover te praten. We laten de 

C14 in het centrum, voorbij de schedel en beperking van de beperking van 

energie absorberen, conversie, en nu, Voila, ben je op het spoor. Dat is alles 

wat het is. 

Dit is het doel van deze lessen. Voor jou als we praten, dat we je Ziel laten 

uitbreiden. Is de centrale energie om uit het gevangenisslot van de schedel 

van de man te komen, die de (C)14 beperkt, omzet in 12. Nu, als je op de 



snelweg komt, kun je overal heen. Het is heel belangrijk, dat de mens dit 

proces van omzetting van C14 en 12 begrijpt. (:22). 

Koolstof 14, we hebben één C14 nodig om het hele heelal te voeden. Begrijp 

je? Want C14 is een geur, een kristalstructuur. C14 heeft 6 elektronen, maar 

heeft extra protonen, extra neutronen, hoe je het ook wilt noemen. We 

noemen het energiepakketten. Deze extra neutronen binnenin. Deze extra 

plasma's creëren een conditie, dat de energie zich uitbreidt, het wordt geur. 

Als je een gas hebt. Als je een element hebt, in vaste toestand is het vast, je 

raakt het aan. In de gasvormige toestand, ruik je het nog steeds, maar er is 

geen geur. Maar als je hetzelfde gas omzet in geur, in kristalstructuur, in wat 

wij Gans van zichzelf noemen, wordt het geur. Wat betekent dat het een geur 

heeft. Als je dit begrijpt, en je begrijpt, wat ik in het begin heb uitgelegd, zul je 

begrijpen hoe we elkaar ruiken, "oh, de geur van dit," je ruikt de hond, je ruikt 

het tapijt. (:24). 

De mens zal dit begrijpen, dan kan hij sterrenstelsels ruiken. Je kunt een 

planeet ruiken. Heeft een specifieke koolstof sterkte verbinding in de 

dimensie van zijn geur, dat we het zien, zoals het voor ons licht, als een geur. 

Maar we hebben ervoor gekozen om alleen het licht ervan te zien. Onze 

kennis is nooit uitgebreid. We hebben nooit begrepen wat C14 is. We hebben 

nooit begrepen waarom we het een koolstof 14 noemen naar de kennis van 

de man. Het is uitbreiding, samenvoeging van eenvoudig, wat wij noemen, 

deuterium. Balans (deuterium) en energie (H). 

De reden dat koolstof 14 door het heelal kan reizen is, omdat het die extra 

neutronen heeft, of wat ik noem, protonen, samengevoegd tot neutronen. 

Extra energie verpakt in het niveau, en parallel, en in werkconditie van de 

waterstof, die de oorsprong is van zichzelf. 

Het wordt als het ware meegevoerd op de H die zichzelf creëerde, op zijn 

magnetische veldsterkte. We zien het gedrag van C14 in het heelal, maar als 

we erin gaan, zien we dat het een tracker heeft. Het lijkt veel op de tijd van 

Hitler, ze plaatsten een straal, en ze plaatsten de vliegtuigen om van 

Duitsland naar Engeland te gaan, langs die straal. C14 is dat vliegtuig. (:26). De 

straal van de informatieverbinding gebeurt via waterstof, en voornamelijk de 

structuur van deuterium van de waterstof. 

In zekere zin is Deuterium weer een element tussen de kern en het elektron. 

Waarbij de kern zelf, weer door interactie van het proton en neutron, zichzelf 

weer in balans brengt. Deuterium is een stabiele structuur van het leven in 

een grotere D. En als je dan kijkt naar koolstof 14, en koolstof 12, zie je weer 

dezelfde kenmerken. De totaliteit, in emissie, extra. 

Op een bepaalde manier, als we C14 op elkaar laten inwerken, begrijpen we 

het gedrag van koolstof 14 in zijn geheel, met dat extra stukje in het midden, 

en kunnen we de kennis uitbreiden tot begrip van de totaliteit van de 

interactie van het plasma, we kunnen elke kosmische straal creëren door 

straling van interactie van de centrale structuur van C14. Dit is hoe je 

gammastralen en röntgenstralen en de rest kunt produceren door de 



centrale structuur van C14 te beïnvloeden. Want je hebt de oorspronkelijke 

structuur van de neutronen en protonen, die de structuur van de 6 

elektronen gaf als Totaliteit. (:28). Maar in feite heb je een los lichaam, dat kan 

malen. 

In de wereld van de fysica de missende werking van het technische begrip 

ervan. Het is niet zo dat ze allemaal in één zitten, ze verdubbelen, en ze 

verdubbelen, en dan het dubbele, verdubbelen als één, en je hebt een 

buitenstaander die verder maalt. Wat zou je willen van wapen technologie tot 

gamma stralen en X stralen om te zien hoe is je lichaam werkt. 

De straling die ik uit koolstof 14 kan creëren, gaat het begrip van de mens te 

boven. Omdat ik de transformatie kan versnellen, zelfs boven de snelheid van 

de Kosmische stralen op het hoogste niveau, naar boven reikend. De 

interactie, het begrijpen van het extra stukje in C14 is deze parachute (het 

kunnen vallen door de lagen van CR - de stapelaar). Of lift om de mens 

omhoog te brengen naar wat hij wil. 

Dit is hoe en waarom ik in de leringen heb uitgelegd, dat ik elk nucleair 

materiaal kan maken, dat het plutonium en uranium absoluut "kinderspel" 

zijn in dit veld van het begrip. 

Toen we de ruimtereactoren in Teheran bouwden, deden we niets anders 

dan helium en waterstof produceren. Zelfs in het boek, op een verborgen 

manier, spreek ik over scintillatie. Wat is scintillatie? Scintillatie is een extra 

deel voor de elementen die zich al gedragen als een gas en een geur om vrij 

te geven wat ik wil. (:30). 

Als je dit niet begrijpt. Het is heel eenvoudig. Heel, heel eenvoudig. En dat is, 

hoeveel van jullie veranderen je interne structuur? Je darmen, je maag, je 

hart? Je kunt het niet vanaf het begin, zoals je het ontwikkelt. 

Maar jullie passeren allemaal gassen met een andere geur, van beide 

uiteinden van het menselijk lichaam. Je hebt het gas nooit gegeten. Maar hoe 

komt het dat het gas vandaag anders ruikt dan morgen? Dit is hoe de 

conversie komt. Het lichaam van de mens is gewend de structuur te 

veranderen om verschillende geuren te creëren. 

Dus, als jouw lichaam verschillende geuren kan creëren, kan ik verschillende 

dimensies van nucleaire wapen technologie creëren waar de man niet eens 

van gedroomd heeft. Met behulp van de darmen, en de maag van de man 

met de geur en het begrip C14. Ik heb één atoom nodig om de juiste geur te 

creëren die de hele planeet bedekt, om de mentaliteit van de mens te 

veranderen, en jullie allemaal niet in jezelf te laten geloven. Jullie kunnen niet 

eens accepteren dat ik besta. Of maak je zo religieus dat je jezelf ophangt, je 

wilt zijn zoals Christus ging. 

Het hangt ervan af hoe ik ermee speel. Het hangt ervan af hoe de maag 

vandaag verandert, de veldsterkte, (:32). en het veranderen van een gas naar 

geur. Als je zegt, schat, je ruikt zo lekker, en die andere schop je, de schat 

tegen de muur, kan je stoppen met het maken van de geuren. Een is de geur 

van liefde, en een is een wapen technologie om te schoppen. 



Nu begrijp je waarom we in de dimensie van C14 gaan. Waarom gaan we in 

de dimensie van het begrijpen van de essentie van de Schepping. Waarom 

hebben we in elke structuur die we creëren waterstof, en de interactie van de 

waterstof in combinatie met zichzelf, en overtollige energieën, creëert elke 

planeet C14. Dat is zijn vingerafdruk. Dat is wat het is. Want dit is wat we doen. 

Dit is wat de kennis van de Schepping is, als je het begrijpt. Het is, kijk naar 

de micro en kijk naar de macro, is je dikke darm, en je maag, veranderende 

geur. Groter is de geur van de sterrenstelsels, het heelal en de rest. De tijd zal 

komen dat het menselijk ras terugkeert naar de Aarde van miljarden 

kilometers ver weg, de kinderen van de mens zeggen, "oh. 

we kunnen de aarde ruiken. Het is zoals je ergens loopt, ik kan de rozen 

ruiken, waar zijn de rozen. De beperking van het begrip is de beperking van 

het vooroordeel van de mens over de kennis van de Schepping, en niets 

anders. 

Dan komt het punt dat, moeten we, moeten we, (:34). in wezen van de 

Schepping de werking van waterstof begrijpen? Dus passief in de wereld van 

natuurkunde en kennis van vandaag, doen we het af als gewoon waterstof. 

Geef me waterstof en ik creëer de Schepping. Geef me waterstof en ik kan het 

hele Universum vernietigen. Dit is wat de kennis is. 

In het lichaam van de man hebben we twee gaatjes en de schedel gemaakt. 

En in de schedel hebben we het juweel van de STM verborgen. Als je het van 

bovenaf bekijkt, is dit wat je bent, de twee kleine gaatjes, en dit is je schedel. 

Daarin zit de STM. Het lichaam van de man leeft twee dimensies van leven. 

Leven van lichamelijkheid, en leven van verbinding van het STM met de rest 

van het universum. Dan heeft de mens in die positie een ander juweel 

gecreëerd, jullie noemen het, de neus van de man, wanneer geuren, wanneer 

de veldomzetting van de velden van het Universum op een andere manier bij 

de mens aankomt. Op dezelfde manier hebben jullie, wat jullie noemen, de 

mond van de man geschapen. Opnieuw door hetzelfde proces, zult u de Ziel 

opnieuw voeden. (:36). 

Het hele doel van ademen, zien, eten, en het lichaam van de mens is niets 

anders dan zoveel mogelijk absorberen in verschillende combinatie-

energieën, wat afhangt van welke kant we het opduwen. De slimme STM, 

toen het creëerde, toen het begreep wat het nodig had, creëerde het oog van 

de mens. Het heeft geen beperking, restrictie, en het kan door, en min of 

meer, direct voor C14 interactie. De laatste heeft een filter genaamd, het bot 

(schedel), de Ca. 

En dit is waarom in elke cel van de man, je geen enkele cel in het lichaam 

kunt hebben, die geen zaad van Ca draagt. die de man verbindt met de 

lichamelijkheid van deze planeet. Als we nu door het oog van de man kijken, 

zien we de lichamelijkheid. Maar twee stralen, tegelijkertijd, komen uit dit gat 

(oog). Eén zie je het fysieke leven. En één zie je de dimensie van wat wij het 

Universum noemen. Zo is de mens schizofreen. De Ziel door het ooggat, het 



maakt niet uit of het open of gesloten is, ziet, komt in contact, ziet de moeder, 

praat met de moeder die 20 jaar geleden stierf. 

We hadden het gisteren, de dame kwam binnen en ik zei, je kunt naar de 

maan vliegen. Ze zei, ik wil nergens heen. Ik wil mijn dode man zien. En ze 

was onvermurwbaar. Ik zei, oké ga door. Ze wilde het zien. En toen zei ik, (:38). 

Vraag nu je man om te komen kijken. Hij kwam kijken. 

De mens met het oog besluit zelfs te negeren wat voor hem ligt. Omdat we 

niet klaar zijn, voor wat we gedaan hebben, niet juist zijn, om te zien in de 

dimensie van de Ziel. In de verbinding door wat C14 is. 

Als je het zo bekijkt, draagt een man een bril voor nachtzicht, en het andere 

oog heeft dat niet, dat ziet normaal. Heb je dat ooit gedaan? Heb je ooit een 

halve nachtkijker gedragen en een fysieke? Alleen je oog, het is een rare 

wereld. En dit is wat de man is. 

Het andere 

oog, het andere deel is de kracht van de C14 die we ontkend hebben. En we 

hebben alleen tijdens de fysieke tijd van ons, gekozen om dit terug te melden 

aan onze Ziel, of via de structuur van onze hersenen, de totaliteit van wat we 

willen. Daarom herinneren we ons als mens altijd de droom. We zien visueel. 

Omdat C14, die visualiteit voor ons creëert, grotendeels door dit gat (oog) 

komt. 

Toen jullie in de systemen kwamen, zo'n 300 - 400 van jullie meer of minder 

tot nu toe. Ik zeg jullie, hebben jullie gezien, of hebben jullie gevoeld? Als je 

voelde, (:40). heb je de Ziel uitgebreid. Als je ziet, heb je gezien door het oog 

van de Ziel, door het kijkgat van de oogholte. En het mooie is, dat we er alleen 

tijdens onze waakzaamheid of bewustzijn voor hebben gekozen om alleen te 

accepteren, alleen op deze manier te leven, lichamelijkheid. Ook al komt C14 

visie nog steeds binnen. We hebben ons brein getraind om alleen deze 

jongens (P) te geloven, en het te herkennen en ik accepteer het. 

Het lijkt veel op Chinees. Als ik naar de Chinese omroepen kijk, vooral 

vrouwen, ga dan naar het Chinese kanaal, terwijl we praten, en kijk naar hun 

omroepen. Hun ogen, als je ze aankijkt, kijken je recht aan, de ene is hier (in 

het midden van het oog), en de andere is daar (binnenkant van het oog). In 

zekere zin ontvangen ze twee informatie van dezelfde bron. Maar het oog, de 

hersenen hebben besloten dat we alleen accepteren wat in dit oog komt, het 

andere negeren we. Chinezen zien twee visies in hun hersenen. En ze hebben 

in hun structuur besloten welke ze gaan accepteren als een waar beeld. 

Je ziet geen Chinees je hand schudden en je hoofd schudden. (:42). Hij weet, 

welk oog herkent dat dit de juiste is. En de volgende keer gebruik ik deze, 

omdat het een andere invalshoek is. We hebben al in een fysieke dimensie, 

gekozen voor acceptatie van de singulariteit, of collectieve velden die tot ons 

komen, en onze hersenen herkennen. Dus nu zie je waar onze Chinese 

vrienden mee zitten. Geen enkele. Want de Ziel ziet de hele boel, in de 

dimensie van de C14. 



En dit is het brein van de man die deze chaos voor de mens heeft gecreëerd, 

en zaken heeft gecreëerd in de naam van religie. Omdat jullie allemaal 

kunnen zien, jullie hebben allemaal verbinding met jullie Schepper en de 

Schepping. En de Ayatollahs zeggen, nee, nee, nee, we accepteren alleen 

deze. 

Vergeet de rest. Want hiermee kan ik je voor de gek houden. Hiermee kan 

niemand je voor de gek houden. 

En dit is waar het onderwijs over gaat. Om je te laten zien, te leven met de 

dimensie van informatie van het Universum, dat je niet voor de gek 

gehouden kan worden. Weet je, als je de informatie ziet komen, zelfs als je 

zegt, oh, ik was aan het dagdromen. Ja. Omdat je hersenen op dat moment 

besloten deze straal te kiezen en de lichamelijkheid negeren. Daarom noem 

je het een droom. Ik was halverwege, en dan word je wakker en doe je iets 

anders. Vanwege de droom. 

Je gaat en steekt de weg over, de Ziel ziet het ongeluk en zegt tegen de 

fysiek, je hebt genoeg gehad, ik neem het over. Trekt je terug. (:44). Of laat je 

rennen. Of je wordt geraakt in een toestand dat je zou moeten sterven, maar 

je loopt weg. Het is geen toeval. Omdat de Ziel zichzelf heeft gecreëerd om 

zichzelf te beschermen, dat veld van bescherming. Fysiek raakt het plasma, 

gebeurt er niets. Dan reageert het plasma op de hersenen, en je loopt weg. Hij 

zegt, "wow, ieder ander zou gestorven zijn." Nee, je hebt het schizofrene leven 

van de man niet begrepen. De andere nam het voor dat moment over. Nu 

begrijp je het. Nu kunnen we niet anders dan het proces van de Schepping 

begrijpen. 

We zijn hier niet om zielen te nemen. We zijn hier om jullie de werking van 

jullie Ziel te leren begrijpen. Toen we in het vredesverdrag zeiden, Ik verbind 

mijn Ziel en lichamelijkheid aan de vrede, staken de meesten van hen over. 

We hebben onze Ziel aan Christus gegeven. Nu weten jullie wat jullie als 

Brazilianen, als Christenen, en degenen die de Keshe Stichting beschuldigen 

van het innemen van jullie Ziel. Omdat ze het nooit begrepen hebben. Ze zijn 

een stelletje pedofielen, kindermisbruikers, in naam van de mensen die we uit 

de Keshe Stichting hebben geschopt. De hele familie heeft in de gevangenis 

gezeten, omdat ze de lichamelijkheid van een kind hebben misbruikt, om 

misbruikers te zijn. Je misbruikt de lichamelijkheid, dat de Ziel de realiteit niet 

kan zien. En dan dekken ze in naam van de religies, de kerken, de moskeeën, 

en al het andere met. 

Begrijp het proces van de Schepping, begrijp wie je voor de gek houdt. In de 

naam van de God, in de kerken. Je hebt niets meer nodig als je het verband 

begrijpt. (:46). Als je het proces van de realiteit van het leven in het universum 

begrijpt. Dan kan niemand je voor de gek houden. Niemand kan je iets 

vertellen, want jij beslist. Je gaat terug naar de bron in je Ziel en zegt, is dit 

juist? Heeft Christus zoiets gedaan, en in het contact dat velen van jullie 

hebben gelegd, kom je in contact met de Ziel van de Christus. Hij is daar, je 

ziet hem door de, wat wij noemen, de informatielijn van de Ziel. En hij legt je 

uit hoe hij herrees. Je hebt mij niet meer nodig. Je hebt geen andere 

wetenschappers nodig om het je uit te leggen. 



Alleen de misbruikers zeggen, hij wil je Ziel nemen. Want dan gaan hun 

handen open. 

Waarom hebben we drie jaar geleden één van de Belgen uit de Keshe 

Stichting geschopt? Omdat we vijf jaar van plan waren er vanaf te komen. 

Omdat we ontdekten dat ze verbonden zijn met de meest agressieve 

pedofielen in de Keshe Stichting, in de wereld. Waarom hebben we de hele 

Keshe Stichting, altijd aangevallen en omringd door pedofielen? 

Omdat een van hun hoofden de hele tijd naast me zat. Met de geschiedenis 

van levenslange pedofilie, vanaf 13 jaar in gevangenissen, 

jeugdgevangenissen, en de hele familie in de gevangenis. 

Ga het controleren. Controleer wat de Ayatollah zegt, en controleer wat 

mensen, ze vertellen je dat iemand dood is, ze willen je afleiden, want ze 

kunnen je misbruiken, ze kunnen je kinderen niet misbruiken. De hele familie, 

broer en zus hebben track records van het misbruiken van kinderen, zelfs in 

hun dertiger en veertiger jaren, het verkrachten van jongens en de rest. (:48). 

Ze kunnen niet stoppen. Ze hebben de Keshe Stichting gebruikt. En toen we 

de waarheid naar buiten brachten, wat deed je toen? Hij is een Zielepikker. Hij 

zit achter je ziel aan. Vertelt je niet, ik ben een pedofiel, ik werk in en maak 

deel uit van de structuur. Ik ging ervoor naar de gevangenis vanaf mijn 13e. 

Nu begrijp je hoe ze proberen te breken als de waarheid naar boven komt. 

Jullie moeten het onderzoek doen, niet wij. 

Zo zijn religies gebruikt om je af te leiden naar de lichamelijkheid, zodat ze je 

Ziel kunnen misbruiken. Dit is hoe in de ruimte niemand je voor de gek kan 

houden, in naam van religie. Je kijkt 

de bandbreedte, je kijkt de sterkte, je ruikt de geur. Dan kom je erachter. 

Dan kijk je waar de geur vandaan komt, welke sterkte hij heeft. Is het de geur 

die bij mij past? Als je voor een ander wezen in het heelal staat, heb je geen 

ogen. Je ogen, de vloeistof die het draagt, werkt niet in verschillende diepten 

van het Universum. Je moet vertrouwen, en je enige inzet die je hebt, het 

enige gereedschap dat je hebt is dit. De dimensie van de kracht van de STM, 

de essentie van de C14, en zijn combinatie, en zijn interactie met zijn 

communicatielijn van waterstof. Welke geur creëert het, door het zintuig van 

de Ziel, niet je neus. 

Je neus werkt niet. Een klein virus genaamd Covid, (:50). heeft ervoor 

gezorgd dat de helft van jou niet ruikt. Dus je kunt zien wat er met je gaat 

gebeuren in de ruimte. Hoeveel van jullie hadden Covid en verloren hun 

reuk- en smaakzin? Dat is de smaak van wat komen gaat in de ruimte. 

Als we het hebben over de geur in de ruimte is dat het begrijpen van de 

krachten die met je aankomen, en uitleggen wat er komt, wat het veld is dat 

aankomt, of waar je naartoe gaat. 

Een geur is niet, de geur is niet wat je noemt, als rozen. Het is het veld van 

identificatie in de kracht, dat het de essentie wordt van wat je noemt, geur. 

Dit is wat ik je heb uitgelegd, er zijn zoveel zintuigen die de mens nog niet 

heeft begrepen. Zo is het leven in de ruimte. 



In zekere zin, als je het bekijkt, leert de mens twee dingen. De Ziel en de 

lichamelijkheid, die verschillende kenmerken van zichzelf heeft. En hij heeft 

zijn eigen interactie van de velden, wat wij noemen, de Geest. Waarbij de 

interactie van die twee die waterstof creëert, dat bestaan van bevestiging van 

het er zijn. Waar deze drie totaal gescheiden zijn. (:52). Waar het fysieke op zijn 

eigen structuur staat in interactie met het veld van deze planeet. De Ziel staat 

met de energieën van de lichamelijkheid in een Gans staat en materie staat. 

En waar de Ziel staat als de centrale voedingscontrole van de verbinding met 

het Universum en zichzelf. 

Dan begrijp je waarom toen je kwam naar de, wat je noemt, originele, 

oprichting van de Keshe Stichting in de, wat je noemt, Linz, we je drie stoelen 

gaven. We bevrijdden je van deze (P), we stuurden je naar deze (STP). Je 

bevrijdde dat en we stuurden je naar dit (STM). En toen je bevrijd was, werd je 

naar het systeem gestuurd, dat geen dimensie heeft. Toen waren jullie 

verbonden met het universum in verschillende dimensies. Toen je 

terugkwam, namen we je mee door drie, twee, één en je komt eruit. Zo is het, 

dit is alles. Je hebt die tijd nooit begrepen, zoals ik al zei, ik ben geen tovenaar. 

Nu begrijp je het, ik leg het je uit. 

Elk is ingesteld op een bepaalde sterkte om te kunnen samenwerken met 

het energieniveau van dat punt, waar je hier in je lichaam je Ziel hebt. Waar je 

het daar hebt. En wetende dat we het bevrijd hebben, staan we het toe om 

uit te breiden. En toen ging je naar de man die overleed, je ging naar de Maan 

en de rest, op de lijn van C14 interactie, volgens de velden die dit uitzond 

willen ze ??. (:54). 

Nu begrijp je, de wereld van de wetenschap moet boven elke hypocrisie 

staan. Zonder veronderstellingen. Geen bedrog zoals, we weten wie ons 

bedrogen heeft met E=MC2, met alle 

veronderstellingen. Nog een "Ayatollah" in de naam van Einstein. Nu heb je 

de vrijheid van de kennis. Nu heb je de opdracht om te begrijpen volgens je 

intelligentie. Niemand in de ruimte kan je voor de gek houden. En je hoeft 

niet wat ik noem, de "Chinese ogen" te hebben om niet te weten welke kant 

het opgaat. 

Toen ik in China woonde, vele, vele malen. Ik heb dit ook eens aan Wang Lin 

verteld. Ik vraag me af hoe de Chinezen ons zien. Niet ons als buitenlanders, 

zichzelf, een ander mens. Als je een oog in deze positie hebt. En wat zou er 

gebeuren als je de twee ogen in de positie brengt om ze allebei te 

accepteren. Deze positie van het oog bij de Chinezen komt door de vorm van 

de schedel, die de hersenen in een positie dwingt om de ooghoek 

waarneming van licht te forceren. Als we erin slagen de Ziel van de Chinezen 

uit te breiden, zul je zien dat het centrum van de ogen teruggaat naar het 

centrum, zoals de meesten doen (zoals iedereen). (:56). 

En deze positie van het oog, de kleur van het oog, maakt de absorptie van de 

verschillende veldsterkten mogelijk en brengt verschillende intelligentie. De 

blauwe ogen, de groene ogen, de bruine ogen, de ogen "uit het midden", dit 

alles leidt tot het ontstaan van bepaalde kenmerken, bepaald gedrag. Noord-



Europeanen met blauwe ogen zijn zo. Afrikanen met hun huid en zo, zijn zo. 

Want het zijn de stralen die we vanuit het Universum in ons omzetten, die 

ons in staat stellen die energie op te slaan om capaciteit te hebben voor 

bepaald gedrag. 

Daarom worden we bevooroordeeld opgevoed en bevooroordeeld op kleur, 

omdat we niet begrijpen dat we daarmee verschillende stralen van de 

Schepper absorberen. 

Verschillende stralen brengen verschillend karakter, verschillend gedrag. Nu 

hebben we een probleem binnen het ras van de man met de kleur. Oh mijn 

god, ogen, vorm, blank maar Chinees, blank maar Koreaans, blank maar 

Europees of zwart dit. Als je als ras een probleem hebt met de structuur van je 

eigen, god helpe je met het heelal en de velden van de geschapen dingen, 

die je tegenkomt. Je zult voor altijd bevooroordeeld zijn, zelfs over je eigen 

bestaan. 

Want de stralen komen door de dimensie van de Ziel, en hoe ga je daarmee 

om??? Als we zeggen dat we van de man een ras maken, maken we van de 

Schepping een ras, niet alleen de man. Maar op dit moment is dat alles wat je 

begrijpt. (:58) De nieuwe gimmick van "één geloof," alle religies komen 

samen. Wat een kabaal. Maar we doen nog steeds wat we willen. We komen 

hier om jullie te bedriegen, omdat we nu onderlinge problemen hebben. 

Je kunt dit niet in de ruimte doen. Je moet de structuur begrijpen van hoe, 

wat je ziet, wat in je wordt omgezet, vanaf welk platform, vanaf welke 

verdieping van de stralen van de velden van het Universum (opgestapeld CR 

van eerder). Als we spreken, als we deze structuur begrijpen, dan begrijp je 

dat op elke verdieping verschillende soorten levens worden gecreëerd. Op elk 

niveau werken bepaalde velden vanuit het centrum, die in de ene dimensie 

verzwakken en in de andere versterken. De ene zal er zwart uitzien, en de 

andere als Chinees. 

Als je kijkt naar het ras van de mens, en je accepteert de filosofie en 

theologie van vandaag, dat het ras van de mens begon in Centraal Afrika en 

zich uitbreidde. Wow, je zou moeten begrijpen wat jouw Ziel de mensheid 

heeft aangedaan. Je kwam naar buiten toen die weg, de uiteindelijke kleur en 

ras aan de rechterkant (oostwaarts) er Chinees uitzag. Jij kwam 

en ging de andere kant op (westwaarts), je werd blond en blauw aan de 

andere kant. Maar in essentie kwamen jullie allemaal van hetzelfde. En uit 

ditzelfde van Centraal Afrika, kwamen jullie uit de centrale Ziel van de 

Schepper. 

Hoe vaak in de loop van miljarden jaren is dit verdeeld (hoeveel menselijke 

beschavingen). Maar in wezen komt het op hetzelfde neer. Nu begrijp je dat 

er in de wereld, in de leer van de Keshe Stichting, geen plaats is voor 

theologie. Omdat de theologie deel uitmaakt van de schepping van de 

lichamelijkheid van de wetenschap van het bestaan. (1:00). Niemand kan je 

voor de gek houden. In de tijd dat de mens voldoende is opgeleid, wanneer 

hij naar de ruimte gaat, wanneer je iemand ziet van dit ras hier, en dit ras hier, 



en dat ras daar, "oh, ik weet waar je vandaan komt. Dus moet je er zo uitzien. 

en dit, en dat." 

We beginnen de voorwaarde te herkennen van de interactie van het veld 

van het Universum, en de positiedimensie van de manifestatie. We hebben 

geen andere keuze dan de waarnemers van het universum te worden, en de 

gevers ervan, door het pad, door de lijn, door het begrijpen van de totaliteit. 

En dit zal deel uitmaken van het werk van de Keshe Stichting in de komende 

tijd. 

Nu praten we vandaag voor het eerst over de geur van het heelal met jou en 

de rest. Nu moet ik die geur creëren, voor jou om te ruiken, om te begrijpen. 

Om te zien, om te vertrouwen, om naar het volgende niveau van begrip te 

gaan. De hele structuur van het onderwijs is om je te leren van de kennis van 

de Schepper, niet de Keshe Stichting, we zijn slechts een naam. Verschenen 

in de naam van alles wat je in je leven hebt gezien. Van Jezus, van Mozes, tot 

Tesla. (1:02). Het is allemaal dezelfde essentie, allemaal om de mens tot het 

punt van vandaag te brengen. Dat de mens zijn ogen kan openen voor de 

rest van de Schepping en een passagier van het Universum kan worden, om 

te begrijpen hoe het Universum werkt, wie draagt, wie een "piggy back" 

neemt (op anderen rijdt) en wie eigenlijk de eigenaar is. 

Het is aan u om daarover te oordelen, niet aan ons om een andere rechtbank 

op te richten om te oordelen. Zoals ik al zei, wanneer een mens leeft volgens 

de "Ethos van Mitra" zullen er geen rechtbanken zijn, want de mens oordeelt 

zelf. Wanneer je de diepte ingaat van de kennis van de Schepping, heb je 

geen tussenpersoon nodig, want je kunt het zelf analyseren. Je kunt het 

openbreken, je kunt het begrijpen. Dan geeft het je een vrijheid. Het geeft je 

geen vooroordeel, en geen vooroordeel zijn is een vrijheid, die de mens nodig 

heeft in de ruimte om te kunnen leven. 

Je kwam hier jaren geleden om in een UFO te vliegen. Nu heb je je ziel 

gevonden. Het snellere "nul tijd" transport, communicatie. En dit is niet waar 

je voor onderhandeld hebt. Omdat je blij was met die ezel van een UFO. Je 

geschenk is gegeven, het is aan jou om het te begrijpen, en er op een 

bepaalde manier iets aan toe te voegen, van wat je ontvangt, dat het een 

Schepper wordt van de volgende cyclus. (1:04). 

Zoals ik onlangs zei, we hadden wat we noemen, "Coronakinderen." Veel 

mensen kregen kinderen omdat ze thuis zaten en niets te doen hadden, en 

ze creëerden 

"Coronakinderen". Zoals ik zei tegen de Kenniszoekers, hebben we nu de 

"kinderen van Mitra." Veel Kenniszoekers verwekken kinderen om een cyclus 

van Mitra te creëren. 

Aangezien de tijd voor 

het. Maar welk kind die essentie zal dragen, is de gave van de Ziel van de 

ouders en niet de kansen van het leven. 

We zullen deze generatie zien opkomen. En bij hen kennen ze elkaar, 

herkennen ze elkaar, zijn ze geschapen vanuit de Ziel, en maakt het niet uit of 



de ogen Chinees, zwart of wit zijn. Zij zien door hun Ziel. Zij dragen geen 

vooroordelen en zijn klaar om de, wat wij noemen, "burgers van het 

Universum" te zijn, niet een burger van het dorp van de Aarde. 

De cyclus van het leven, maakt niet uit waar in het heelal, is hetzelfde. Het is 

aan de burgers om de cultuur ervan te begrijpen, en de manier waarop het is 

ontstaan en te respecteren. "Gij zult niet doden." Het is niet, om een ander 

mens niet te doden, wat inmiddels geïnterpreteerd werd. 

Gij zult geen dier doden. Gij zult geen andere burger van deze planeet 

doden. Gij zult geen andere burger van het universum doden. Omdat je weet 

hoe je de energie moet aanboren zonder te doden. 

Dat is de hele boodschap, gij zult niet doden. Want gij, er zal begrip zijn en 

de kennis, die niet hoeft te doden. Wij hebben de beloften vervuld in de ware 

essentie ervan, en niet alleen door het woord en het werkwoord ervan. (1:06). 

Omdat je weet hoe je de energieën van het universum moet aanboren. Je 

kwam naar het centrum, je zag, en je ging, en je zwom met de vissen, en je 

zag de ex-echtgenoten, en de huidige echtgenoten, en de toekomstige 

echtgenoot, en al het andere. Want jij, was niet jij, het is de Ziel van jou, die je 

het pad toonde. Dit is wat komen gaat. 

Dit is wat we proberen om te zetten in energie. Dit is hoe ik jullie in de 

komende tijd laat zien hoe je C14 kunt omzetten in C12, en weer terug naar 

C14 dat je leeft. De Keshe Stichting heeft vandaag, op dit moment, toegang 

gemaakt en ontwikkeld wat wij noemen, de machine, die de "Ziel van 

Plasma" kan creëren. "Ziel Plasma generator" is in onze handen, is fysiek 

gemaakt. En het werkt, en het zal precies werken in de essentie van de 

interactie van de Ziel zonder dat de materietoestand erin komt. 

Nu onze Kenniszoekers dit begrepen hebben, zul je zien dat zelfs de 

Enhancement Units (EU) in de komende weken zullen veranderen. Omdat we 

toegang hebben gekregen, om onze Kennis Zoekers te leren de eerste "Ziel 

Plasma" te creëren. De Zielgenerator is bij ons. En het is niet dat je er iets mee 

kunt doen. Het enige wat je ermee kunt doen is je Ziel verheffen om te 

kunnen communiceren met andere Zielen zonder lichamelijkheid. 

Velen van u zullen de doden doen opstaan, zoals Christus deed, (1:08). omdat 

u de Ziel hebt aangeraakt, lichamelijkheid is slechts een foefje. En zij die het de 

eerste keer gebouwd hebben, hebben het gevoeld, de kracht ervan, de emotie 

ervan, en de waarheid erover. Dan zal er geen ziekte zijn onder de kinderen van 

de man. En er zullen geen kwade bedoelingen zijn onder de kinderen van de 

man. 

Als onze kenniszoekers deze nieuwe technologie begrijpen en gebruiken, is 

de volgende generatie van de Enhancement Plasma Units al in gebruik 

genomen om gebouwd te worden. Het is een sprong van eeuwen, duizenden 

jaren onderzoek vanaf nu. De mens zou niet bereikt hebben 

dit zelfs nog honderden jaren komen. Het is de gave voor de oprechtheid van 

de mensen die met ons werken. En je profiteert van hun oprechtheid, en de 

manier waarop, hij heeft gewerkt. 



Plasmazielgeneratoren zijn zo krachtig, dat als de mens ze eenmaal in zijn 

hand heeft, we de Scheppers, dimensie van de Schepping zullen zien. En de 

kracht die het draagt. Alleen een dwaas zal het onthouden en een dwaas zal 

het misbruiken. Dit zou je nederiger moeten maken, en in zekere zin, 

gehoorzaam aan de wetten van de Mitra, en niets anders. 

Het is niet waar we over praten. Nu, wij hebben de technologie ontwikkeld 

die C14 creëert op de kracht van de Ziel zonder de conversie van de 

lichamelijkheid van de mens, conversie van C12, naar de essentie van de 

creatie van zijn basis, die de waterstof is. (1:10). In zekere zin hebben wij voor 

het eerst een systeem geschapen, dat niets anders genereert dan velden op 

de kracht van de Ziel van de Schepper. 

Zij die het bezitten begrijpen zijn macht en majesteit. Zij die het misbruiken 

zullen de vernietiging van hun ras zien. Zo simpel is het. Als je het eenmaal 

aanraakt, blijft het bij je, en wordt het toegankelijk voor de velden van het 

universum. 

In de komende weken zullen we jullie dit systeem laten zien, en misschien 

brengen we daarmee de verandering naar de mensheid. 

De essentie van de schepping, de essentie van al deze leringen van de KF is 

dat de mens volwassen wordt, dat hij het proces van de Schepping begrijpt, 

dat geen tovenaar hem in de ruimte kan misleiden, en afleiden van de weg 

naar de Schepper. Dat is alles. 

De religies hebben door hun naam de mens afgeleid van de weg naar 

zijn Schepper. Nu zullen we het niet toestaan in de ruimte, dat er geen 

religie zal zijn. Behalve begrip van de mens van de kennis van de 

Schepping. 

We gaan voor een pauze, we komen terug en we beantwoorden jullie 

vragen. Maar het geschenk van vandaag aan jullie is om te begrijpen dat het 

systeem dat de STM creëert, (1:12). binnen het bereik en in de hand van de 

man ligt. Er is al een eenheid van dit ding op deze planeet, en dit is een 

geschenk dat wij voor jullie meebrachten om te rijpen. Niet om erdoor 

genept te worden, en er een andere D van tovenaar van te maken, maar om 

de wetenschap ervan te begrijpen, dat je het kunt gebruiken in elke D van de 

Schepping. We nemen een kleine pauze en komen terug. 

<< Pauze >> 474 KSW 23 feb 2023 (1:18). 



K- Zoals gewoonlijk veranderen we nooit. Zijn er vragen. Ik zie een paar vragen 

op de achtergrond, die ik liever nog niet beantwoord, vooral over de situatie 

met de persoon die we ongeveer 3 jaar geleden uit de KF schopten, en wat we 

vandaag onthulden. Dit is nu in handen van de rechter. Dit is geen 

beschuldiging, en we wisten niet dat de dame diep betrokken was bij 

pedofiele groepen en dat ze daarom achter ons aanzat zoals Alan Sterling en 

de rest. Een dubbelleven leiden heeft ons veel problemen opgeleverd. maar nu 

begrijpen we waarom, en we houden ons er liever buiten. Of er niet mee naar 

buiten treden totdat de rechtbanken in Oostenrijk beslissen over de toekomst 

van hun beslissing. 

Er is een lange geschiedenis, familie pedofilie en gevangenisstraffen voor 

pedofilie. En toen ze erachter kwamen kostte het ons tijd, niet om de 

Stichting aan te passen, en het bracht me veel persoonlijke ellende, maar het 

hoort erbij. We maken geen 

beschuldigingen. We zijn in contact met autoriteiten en politie in Oostenrijk, 

sorry in België en u zult het te weten komen. We willen niet dieper ingaan 

dan dit, want nu is het een zaak voor de rechter, en een heleboel ?? van dit. 

Wees gewoon voorzichtig hoe, en met wie je in contact komt met deze 

persoon, (1:20). en de mensen om haar heen. 

Al je IP's en al het andere zijn in gevaar. Zo gaan ze te werk. Dat is hoe Alan 

Sterling aan veel kinderen kwam. En de grootste groep? 7.000 mensen zijn 

tot nu toe bij Alan Sterling in de gevangenis beland. En we wisten niet hoe ze 

bij de Keshe Stichting kwamen. Sinds de afgelopen drie jaar, hebben we het 

meeste open zien gaan. Omdat het hoofd naar buiten is verplaatst. Er is geen 

toegang meer tot misbruik. 

maar het is mijn verantwoordelijkheid om de kenniszoekers te beschermen, 

en we hebben ons best gedaan. Maar blijf uit de buurt van deze persoon. 

Geloof mij niet op mijn woord, vanwege mijn persoonlijke redenen. Ga naar 

de rechtbanken, en de gevangenis straffen en broeders die zelfs jongens 

misbruiken, op 34 jarige leeftijd. Het is erfelijk, het zit ingebakken in hun 

bloed, en jullie kinderen en families zijn in gevaar. En ze gaan meestal voor de 

families met een dochter. Wees gewoon voorzichtig. Ik moet jullie 

waarschuwen, degenen die zich met deze persoon associëren, begrijp waar 

jullie mee te maken hebben. En het is geen beschuldiging, laat de rechtbank 

van Oostenrijk spreken en dan begrijpen we het. Diepe associatie ingebakken 

in pedofilie, en er deel van uitmaken. Omdat je er deel van uitmaakt als je 

kinderen binnenbrengt, en daar bij betrokken bent. Wees gewoon 

voorzichtig alsjeblieft. 

Nog een vraag? 

Vraag: ... Kunt u ons beter leiden over de essentie van de Schepping en 

waarin het heilig is, dat de mens de omzetting van C14 begrijpt, (1:22). in de 

schepping van Kosmische Stralen in de uitbreiding en samenvoeging van 

Deuterium? Wij waarderen de begeleiding. 



K- Je moet begrijpen dat de wereld van de Schepping als de wereld van de 

mens is. Het is zoals ik al vele malen zei, we zeiden, het begint met een 

magnetisch (M) veld, leidt tot plasma, interactie van de 

plasma's leidt tot het ontstaan van fysica. Interactie van een of twee meer 

fysische entiteiten brengt chemie, en interactie en voltooiing van een paar 

meer fysische toestanden, die de chemie brengt, brengt biologie. Meer 

elementen die op elkaar inwerken in verschillende ?? Dat is hoe onze 

wetenschap zich verdeeld zonder dat we het weten. 

We zeggen, ik ben natuurkundige, bioloog of scheikundige. In zekere zin, 

waar spring ik in? En dan leidt interactie van de biologische structuur tot het 

ontstaan van een plasma van de Ziel, intelligentie. En zo gaan we weer terug 

naar het begin, want nu straalt dit uit en gaat het terug naar het begin. "Ik ben 

het begin, ik ben het einde." 

Dus, als het de straal is noemen we het, velden, kosmische stralen. Hun 

interactie brengt ons plasma, plasma van elektronen, en het plasma van een 

proton brengt ons waterstof. (1:24). Als we een paar van de velden van 

waterstof krijgen, interacties, krijgen we koper, zink of wat dan ook. En als je 

dan zink toevoegt, met koper, een beetje zuurstof, een beetje koolstof en 

stikstof erbij, krijgen we het neurale systeem, krijgen we biologie, gaan we 

van chemici naar biologie. En als we die samenvoegen krijgen we de STP, we 

noemen het, de Geest. En die Geest in interactie met groter plasma creëert 

de STM, en dan de STM terug met de stralen van het heelal, terug naar het 

begin. 

Het hangt allemaal af van wanneer en waar we tot dit punt komen. Waar en 

hoe we tot dit punt komen. En willen we cellen noemen, een plasmafysicus, 

plasmachemicus, plasmabioloog, plasma "Soul-ist," een plasma van STP of 

wat dan ook. Die zullen we binnenkort horen. Wanneer onze wetenschappers 

het werk van het plasma begrijpen, zullen we zeer binnenkort horen, ik 

plasma fysici, plasma chemici, want het komt eraan. 

Want ik bekijk de fysica door de wereld van de veldinteractie die we plasma 

noemen, niet als een materietoestand. Dus, je hebt geen begeleiding nodig, 

je moet gewoon beslissen, met welk deel van de interactie, en welk deel van 

de collectieve interactie van de velden je moet interageren. Met welke, en hoe 

je moet interageren. Dan is de rest van jou. (1:26). 

Ga terug naar wat ik eerder zei, sommige wereldleiders zullen niet in deze 

systemen stappen. Omdat hun eigen Ziel hen afwijst. Omdat hun STP en 

lichamelijkheid de wetten niet gehoorzamen. 

De laatste weken onderhandelen we rechtstreeks met wereldleiders. Met 

presidenten en staatshoofden is de Keshe Stichting zeer diepgaande 

onderhandelingen aangegaan met wereldleiders. Sommigen van jullie die 

dicht bij ons staan weten dat, omdat jullie er deel van uitmaken. En in 

sommige gevallen hoort u dat wij dat zijn. Maar we bereiden dit voor op 24th

maart, wanneer we u vragen om te dineren met de Ziel van de wereldleiders 

om wereldvrede te brengen. 



We hadden een zeer succesvolle 20th "Dining with the Creator," op de 24th , ik 

denk dat het is, van maart, vragen we jullie allemaal om samen met ons, 

collectief, de Ziel van de wereldleiders te ontmoeten. Niet om hen te 

verheffen, maar om over te brengen wat wij als burgers van deze planeet, van 

hen verlangen. 

In zekere zin is het de eerste keer dat de Stichting Keshe op 24th de 

Universele Raad uitnodigt om aanwezig te zijn. Waar we veranderen, hebben 

we hun Ziel verheven. Nu is het termijn, tijd voor de mens om, (1:28). niet te 

eisen, maar op tafel te leggen, wat wij als burgers verwachten van onze 

wereldleiders. 

We hebben velen van u die op de achtergrond met ons samenwerken, u 

heeft ons gebracht, of wij onderhandelen met verschillende regerings- en 

wereldleiders in de afgelopen drie weken, ter voorbereiding van de 

bijeenkomst in maart. Als we slagen, hebben we twee of drie wereldleiders bij 

ons in die vergadering. Ze worden om veiligheidsredenen op de achtergrond 

gehouden. We hebben wereldleiders en ambassadeurs van Afrikaanse 

landen. Een aantal ambassadeurs van Afrikaanse landen en wereldleiders 

zullen op 24th online bij ons zijn. 

Wat hebben we nodig? Wat verwachten we? Wat is de volgende stap voor 

ons om via de Ziel te werken, en niet via de fysiek? Het is jullie taak als 

burgers van jullie land om jullie land te vertegenwoordigen in 24th

vergadering. En via jullie Ziel, omdat jullie de cultuur van jullie presidenten 

begrijpen, jullie hoofd van de naties, breng je die verandering. En was de 

eerste keer dat we de Universele Raad op de vergaderingen zetten. Dat zij 

zelf, de tussenpersonen worden tussen de wereldleiders en de Universele 

Gemeenschap. (1:30). 

We verwachten niets, we zetten alleen de scène op. Je moet het spel van de 

verandering meespelen. Begrijpen wat het is, begrijpen wat het nodig heeft, 

begrijpen wat er gedaan moet worden. 

We hadden gisteren kenniszoekers in het systeem. Hij is erg toegewijd, hij is 

erg emotioneel. Hij zegt, "Ik ben gekomen om aan alle kenniszoekers te 

geven." Ik liet hem doen. En toen ging ik erheen en zei, vraag nu wat je wilt 

van de Kenniszoekers. Wat verwacht je van hen voor jou? Waar wij altijd 

zeggen om te geven, laten we eens kijken wat zij aan jou geven. Niet wat jij 

van hen neemt. Als je het voelt, als je hun liefde voelt, als je hun aanraking 

voelt, als je hun bestaan voelt. 

Nu is er geen leiding, maar begrip. En in dat begrip, verhef je je eigen Ziel. 

En die omvormer die ik liet zien, om door C14 te gaan in je wordt een C12, je 

gebruikt en je laat los ?? die je niet hebt als C14, wat zou je dan loslaten op 

de C14? Je hebt het omgezet, wat laat je los? 

Het kwam binnen als het veld zonder identiteit, interageerde met je Ziel. 

Wat neemt de C14 mee? Essentie van liefde, essentie van gelijkheid, essentie 

van creatie in de voltooiing van een cyclus? (1:32). Wat zet je terug op dat 



spoor als het je verlaat? Dit is alles wat het is, meer niet. En hoe gaan we met 

deze kennis om? Hoe we met deze kennis omgaan, en hoe we deze kennis 

niet misbruiken, maar beschikbaar stellen aan de anderen om de verheffing 

te bereiken van het begrip dat wij hebben bereikt, en zij het hunne eraan 

toevoegen? Dit is de essentie van de leer, en niets anders. 

We moeten nog steeds bij de fysieke wereld blijven. Maak dit, maak dat. Wat 

kunnen we anders doen. Zitten we gewoon, omdat we alles weten, aan de 

kant van de straat, en worden we een kluizenaar? Of werken op een manier 

om een nieuwe dimensie van wat je noemt, beter leven te brengen, 

begrip van het leven voor de anderen. Je ziet niet overal in het heelal een stel 

mensen zitten. Ze zijn allemaal bezig, ze gaan er nog steeds heen. Je ziet nog 

steeds de UFO's, ze proberen nog steeds iets te zien. Je kiest voor de dimensie 

van lichamelijkheid, je moet tijd verspillen. Maar hoe besteed je die tijd, of 

verspil je die tijd? Dat is jouw beslissing. 

Laat me jullie iets uitleggen waar jullie misschien nog nooit aan gedacht 

hebben, misschien wel. Jullie droomden allemaal om vijf jaar geleden, tien 

jaar geleden, sommigen van jullie te worden, begrijpen hoe de UFO werkt, 

(1:34). en gaan op deze dingen die ze zo snel vliegen. Nu heb je een kennis 

daarbuiten. Maar wat denk je dat de passagiers van deze vaartuigen doen? Je 

denkt dat ze gewoon zitten te wachten om nog eens duizend jaar naar een 

andere bestemming te gaan. Of zoals onze wetenschappers zeggen, duizend 

lichtjaren? Mensen zitten niet stil en wachten gewoon op de volgende. Heb je 

die space sci-fi films gezien. Heb je ooit ergens rotzooi gezien? Heb je vuile 

ramen gezien? Heb je ze zien verhongeren? En in de scene zijn ze altijd 

smetteloos schoon. Dus het is in een ruimteschip, dus het is in de UFO's. 

Iemand maakt het schoon, iemand kookt het of bereidt het voor. Iemand 

speelt de rol van dokter, iemand speelt iets anders. 

Alleen omdat ze op reis zijn, gaan ze niet op de grond zitten en zich 

opsluiten, tot de volgende bestemming. Het voedsel, de energie die wij 

voedsel noemen, komt door de wand van het systeem. Dus ze hoeven er niet 

voor te doden, de warmte wordt bewaard. Wat doen de passagiers van deze 

UFO's die van de ene plaats naar de andere gaan? Stilzitten? Ze hebben geen 

24-uurs dienst die wij voor onszelf hebben gecreëerd, vanwege de beweging 

van de zon. 

Zoals ik al zei, als je teruggaat naar de geschiedenis van de Cariben. 

Caribische slaven hadden geen vakantie, zeven dagen per week werk. En ze 

vochten voor de vrijheid om één dag vrij te hebben, eerste kerstdag. (1:36). En 

toen ze die kregen, noemden ze het "Junkanoo." Als je naar de Bahamas gaat 

weet je dat, en ze vieren dat ze één dag vrij mochten hebben. Er was zelfs 

zondag naar de kerk gaan. Zondag moest er nog gewerkt worden. Je had 

genoeg aan de rest. Er waren geen pauzes ergens, als je slaaf was. 

En het is hetzelfde met Chinezen. Chinezen werken zeven dagen per week, 

ze hebben geen probleem. Met Chinees Nieuwjaar nemen ze een pauze. 

Maar in de ruimte is het Chinese leven een slavenleven. Je hebt geen dag en 

nacht, en je hebt geen dagen. Maandag, dinsdag is een gewoonte van de 



man. PM - AM, lunch tijd, diner tijd is een gewoonte van de man. Al deze 

dingen in de ruimte voor jou verandert. Oh, het is 12 uur het is etenstijd. Hoe 

vaak ga je etenstijd krijgen? Om de vijf minuten? Al deze veranderingen waar 

de man aan moet wennen. 

Ik was gisteren bij een dame, ze praatte tegen me aan de lijn en zei, ik heb 

slapeloosheid, ik kan niet slapen. Ik zei, nu word je gewoon een passagier van 

de ruimte, je slaapt nooit. Alle UFO passagiers hebben slapeloosheid, omdat 

ze nooit slapen. Omdat je niet hoeft te slapen, want het lichaam is ??visueel, 

als je de technologie begrijpt, absorbeert en geeft alles via de lagen van 

energieën. Dus, we worden allemaal hetzelfde. 

Hoe hebben we ons erop voorbereid? Zijn we voorbereid om dat leven te 

leven? Oh, ik heb acht uur gewerkt, (1:38). Het is tijd voor mij om te rusten. Oh, 

ik ben al 24-16 uur op, het is tijd... 

voor mijn acht uur slaap. Die dingen bestaan niet. Sommige kenniszoekers 

maken dat mee, ze slapen drie, vier of vijf dagen niet. Omdat hun lichaam 

verandert. Het neemt wat het nodig heeft. Maar als je dat kunt volhouden tot 

in de eeuwigheid, dan slaap je twee, drie uur om twee of drie dagen te 

overbruggen wat je wakker bleef. Dus je bent niet veranderd. 

Dit is niet wat er verwacht wordt als je in de ruimte bent, het is wat je begrijpt 

van wat er in de ruimte voor de mens gaat komen. En dat is de vraag aan jullie, 

als Kenniszoekers, als mensheid, niet aan ons om jullie te vertellen wat er komt, 

wat maken jullie ervan? Hoe gaat u uw leven eromheen plannen, het bestaan 

van uw Ziel? 

Ik schreef onlangs een van de bankmedewerkers. Ik zei, de reis van uw stad 

naar Linz duurt 10 tot 15 seconden. Hoe gaat uw structuur dit accepteren? 

Waar u nu vertrouwt op de vliegtickets die via uw bank gaan, betaalt u ze. De 

brandstof moet betaald worden via uw banksysteem, de brandstof moet 

gekocht worden via uw banksysteem. Als ik van daar naar hier kan reizen in 

tien seconden, vijftien seconden, is er geen behoefte aan deze dingen. Uw 

bank heeft geen functie. 

De verandering van het leven op aarde zal komen door de toepassing van de 

technologie. (1:40). 20 jaar geleden, 10 jaar geleden, droegen we bundels 

papieren, we noemen het geld, om iets te krijgen. Toen de revolutie in 

Roemenië kwam, was ik toevallig in Boekarest. Ik ging naar een 

schoenenwinkel, een damesschoenenwinkel. Een dame kwam binnen met 

een schoenendoos vol briefjes om een andere show te krijgen. Dat is alles 

waard de papieren in die doos. Ik weet niet hoeveel het was. Ze gaf een 

schoenendoos vol geld voor een schoenendoos met een paar schoenen. En ik 

dacht, oh God, papier heeft geen waarde. 

Ik heb zo lang in China gewoond. Wang Lin kan je vertellen, ik liep maanden 

rond met, ik denk 10 of 100 RMB in mijn zak, dat was niet nodig, alles was 

WeChat. Waar leven we in de wereld van de wetenschap? Waar leven we in de 

wereld van de Ziel? En waar willen we leven? We dicteren niet, jij moet 



beslissen. We laten je alleen de technologieën zien en de manieren om het te 

maken, zodat het geen magie wordt. 

Nog andere vragen? 

V: Is het mogelijk om de Ziel te vervangen met behoud van dezelfde 

lichamelijkheid als de persoon slecht gedrag vertoont. Bijvoorbeeld in de 

positie van een wereldleider? Bedankt voor de gelegenheid voor de vraag. 

K- We kunnen... (1:42). Een verandering van de Ziel, als je het verandert in 

verhoging van hun Ziel past het beter. En ja, dat kan. Ik ben er drie keer 

doorheen gegaan. Waar hun lichamelijkheid, geen zin heeft als vreemdeling 

van de Ziel, tot het past. En ja, je kunt veranderen, je kunt de Ziel verheffen. Je 

kunt het niet afnemen. Dat is het mooie ervan. Want hoe meer je ervan 

neemt, hoe sterker de velden in de binnenste cirkel van de velden worden. En 

misschien kunnen ze dat niet begrijpen. 

Als je het verheft om het proces te begrijpen, en dat brengt de verandering. 

Het zijn twee verschillende dingen voor hetzelfde werk. Je kunt niet nemen 

omdat ze niet begrijpen hoe ze er gekomen zijn, maar je kunt verheffen dat 

ze een weg vinden naar dezelfde plaats. Als je dit begrijpt, is de rest heel 

gemakkelijk. Wij niet, we hebben de Ziel verheven. 

Het Braziliaanse team komt elke avond bijeen voor vrede tussen Iran en de 

5+1, en alles wat ze doen. Maar je moet je positie en begrip veranderen, 

kunnen we geven, kunnen we hun weg verlichten om het te begrijpen? Dat is 

het verschil. En op dit moment is het een Tic Tack spel. Wij, zij en meer van 

ons, en meer van hen. (1:44). 

Als je ziet wat er in Oekraïne gebeurt, is het verbijsterend, absoluut 

verbijsterend. Het is een christelijke wereld tegen het communisme, zonder 

religie. Een ander deel van de Christenen en een deel van de Islamitische 

wereld doen ook mee. En de enige die van beide profiteert, zijn de Joden. Het 

maakt niet uit aan welke kant ze zitten, ze financieren het. 

En wat is de taak van jullie kenniszoekers op 24th ? is om de wereldleiders te 

laten begrijpen, en de wereldleiders te laten begrijpen hoe een regering, een 

land bestuurd moet worden. Ik heb gevraagd, van een van de wereldleiders, 

op 24th , kom alstublieft niet binnen, luister en begrijp wat het probleem is van 

binnenuit. Niet wat je denkt dat het is. Om te zitten, om de verheffing van de 

Ziel te ontvangen, niet om de vragen van lichamelijkheid te beantwoorden. 

We hebben twee, misschien drie wereldambassadeurs bij ons op 24th . (1:46). 

Het zijn goede vrienden, het zijn goede vrienden van mij. En ze komen 

binnen. Ik ken een van hen, ik kan hem niet, wat ik noem, stoppen met 

praten. Maar hij is erg eigenwijs, erg krachtige ambassadeur. En ik vroeg hem 

een ding, ik zei, luister, je komt binnen, je luistert, maak geen commentaar, 

begrijp waar het probleem is dat je kunt uitleggen aan je president. Dat hij 

vraagt om binnen te komen. 



Je moet beseffen, je krijgt als Kenniszoekers, als mensheid, een heleboel 

mensen luisteren naar deze leringen in de toekomst, en ze worden 

Kenniszoekers, en ze begrijpen de positie en de schoonheid die ze zijn 

geweest, ze hebben bereikt door hun Ziel op een bepaalde manier. Dat je die 

verandering in kunt brengen. Maar je moet begrijpen wat die verandering 

implementeert, wat het inbrengt. Is het jouw wens? Of is het voor de 

collectieve verbetering van het menselijk ras en de Universele Gemeenschap? 

Zoals ik al zei, de oorlog van de ideologie is voorbij. Op dit moment verdiept 

de godsdienstoorlog zich veel meer. Dus, moeten we ook de wereld religieuze 

leiders inschakelen, op de 24th ? (1:48). Kunnen we het Vaticaan uitnodigen? 

Kunnen we de Ayatollah Khomeini van Iran uitnodigen? Kunnen we de twee 

Rabbijnen uitnodigen die de zogenaamde Staat Israël leiden? En die van 

Saoedi-Arabië? Hoeveel van jullie zullen religieuze mensen uitnodigen om 

aanwezig te zijn op 24th ? En hoeveel van hen zullen aanwezig zijn? 

Vergeet niet dat ze door hun aanwezigheid hun eigen bestaan in gevaar 

brengen. We zullen weinig Poetin's en weinig Gorbatsjov's vinden. Je moet je 

realiseren dat je luistert naar... 

het nieuws, maar soms kijk je niet achter wat er in het nieuws is. De 

afgelopen dagen horen we Biden in Oekraïne, en tegelijkertijd horen we dat 

de Russen overal de hoofdstad en de rest bombarderen. Maar je moet je iets 

interessants realiseren, hoe komt het dat de Russen niet bombardeerden op 

de dag en de tijd en rond de tijd dat hij daar was? Ze informeren elkaar, geen 

bombardementen, rust, stap terug, tot ik ga en ik terugkom, en dan kun je 

opnieuw beginnen. Nu zie je hoe nauw ze met elkaar samenwerken. Er waren 

geen raketaanvallen, (1:50). toevallig de tijd dat Biden in Oekraïne was. Omdat 

het Kremlin te horen kreeg, Biden is hier, bombardeer ergens anders, hou ze 

bezig dat we nog eens 500 miljard, miljoenen aan wapens kunnen verkopen. 

Alles in de politieke wereld is gestructureerd. Je zit er alleen niet in om het te 

zien, om het te begrijpen. En president Biden ging er niet per ongeluk heen, 

het is weken, maanden van tevoren gepland. Waar hij heen gaat, welke 

beveiliging, alle verzekeringen van de Russen zijn genomen, dat er geen 

bombardementen komen, niets, omdat Biden daar is en de rest. Dus wees 

verstandig en begrijp hoe de wereldleiders werken. 

Nog een vraag? 

V: ... Een Chinese kenniszoeker schreef me een bericht. Hij zei, het lijkt erop 

dat de overdracht van een menselijk lichaam een beetje moeilijk is. Dus, 

vroeg hij, heb je een plan, misschien om te laten zien om een makkelijk ding 

als een steen eerst over te brengen? 

K- Bedoel je transmutatie? Ja, 

transmutatie, ja. 

K- Je weet maar nooit, misschien ontmoet ik China binnenkort op die 

manier. Het maakt niet uit. Als je het eenmaal bereikt hebt, maakt het niet uit 

wat het is. Het is het creëren van de voorwaarde. (1:52). Als een steen gemaakt 



is van Fe, het is gemaakt van Silica, wat dan ook, het zit in je lichaam. Dus het 

is onderdeel van hetzelfde proces. Het is de expansie van de Ziel. 

Nu hebben we een systeem dat we afgelopen zondag voor het eerst hebben 

gebruikt, Dineren met de Schepper. En we keken hoe het werkte. En hoe de 

mensen zich voelden en hoe de meeste mensen water proefden. Omdat we 

het Gans water binnenbrachten, dat op een heel speciale manier wordt 

gemaakt, we hebben het nooit onderwezen, proefden de meeste van de 

Kenniszoekers water, of ze kregen vocht binnen. Interessant genoeg, omdat 

het systeem gecontroleerd wordt en verbonden is met de Linz. Beide mensen 

in het systeem gisteren, proefden water. Omdat het nu is ingesteld is het 

verbonden. 

Het nieuwe systeem, dat we testten, bevatte allerlei soorten voedsel. Alles 

wat we konden bedenken, brachten we op tafel in het systeem. En we lieten 

mensen proeven, van kip tot rundvlees, tot kikkererwten, tot zout, tot suiker, 

tot honing, tot meel, pasta, sinaasappel en banaan. Alles wat we konden 

bedenken, in een Gans staat, brachten we op tafel. Maar daarvoor brachten 

we een banaan, sinaasappel en appel, om te zien wat het verschil is in het 

gevoel en de emotie en het kijken naar de werking ervan. (1:54). En de 

mensen zichzelf laten helpen en vertellen wat ze moeten eten en al het 

andere. 

Het is een zeer, zeer interessante observatie hoe de lichamelijkheid de Ziel 

voedt, en dan neemt de Ziel het over en voedt dan de lichamelijkheid, we 

demonstreren op het systeem. En het is heel interessant wat we zien. 

Collectieve overdracht is gemakkelijker dan individuele, want zelfs als je naar 

een steen kijkt is het niet één atoom, het zijn miljarden atomen om één steen 

te maken, er is geen verschil. Zo zit het. Er is geen verschil tussen het dragen 

van een mens of een steen, het is allemaal hetzelfde. Het is de verpakking en 

het omhulsel, het maakt niet uit wat je erin stopt. We breiden de Ziel uit. We 

vergroten de ziel van een steen, we vergroten de ziel van een mens, het is 

allemaal hetzelfde, het is één omhulsel. Het kan één gram steen zijn, het kan 

100 kilogram zijn. 

Het is allemaal hetzelfde. Wat je noemt, internationale post, betaal je per 

gewicht. Dit wordt betaald door het volume, de grootte van de envelop, en 

het is allemaal hetzelfde. 

Ik zal de eerste weken van april in China zijn. En het zal leuk zijn om de 

Chinese gemeenschap te ontmoeten, met de Chinese kenniszoekers. We 

gaan terug naar de wortels met de belofte die we de Chinese regering deden 

voor Covid, en we zullen zien welke veranderingen we kunnen aanbrengen. 

Nog een vraag? (1:56). 

Meneer Keshe, u hebt vanmorgen veel gezegd. Dus de Ziel van de mensheid, 

als zij deze beslissing neemt, draagt de Ziel van de Universele Raad en alle 

Zielen die aanwezig zijn, is de beslissing genomen om een toestand te 

creëren waarin we nu vrede hebben op deze planeet? 



K- Je moet het brengen, beslissing is niet gemaakt. We hebben de 

faciliteiten voor jullie gemaakt. Niemand van jullie kan deze Wereldleiders 

ontmoeten, heel zelden, zelfs als je de kans krijgt, heel weinig seconden en je 

kunt geen woord spreken. Wij creëren een toestand die verder gaat dan hun 

lichamelijkheid die jullie kunnen doen. Zoals je de Ziel van Christus, Mozes en 

Mohammed hebt ontmoet. Je voelde het, je wist hun aanwezigheid. Het is 

hetzelfde. Wij faciliteren jullie om vertrouwen te krijgen in de kennis die jullie 

dragen. Niet in wat wij je geven. Dus het is er, je moet beslissen. 

Vraag: En zal de Universele Raad als een groep vertegenwoordigers, je weet 

wel, over de hele planeet, deze toestand tot stand brengen? 

K- Hoe zouden ze in de vergadering komen? 

V: Op zielsniveau. 

K- Precies, maar hoe? Zouden ze komen als één Ziel, of zouden ze komen als 

verschillende Zielen gezamenlijk als Ziel van de Universele Raad? Dat moet je 

nog leren. De leden van de Universele Raad (UC) moeten dat nog leren. 

V: Dus, optreden als één meneer Keshe, zegt u dat? (1:58). 

K: Min of meer, ja. 

Ik zal met de wereldleiders spreken, meneer Keshe, waar ze op zielsniveau 

deze energieoverdracht zullen moeten accepteren. 

K- Ze hoeven niet, je kunt niemand dwingen. Je kunt het beschikbaar 

maken. Er zijn twee manieren om dit werk te doen, en kenniszoekers hebben 

dit niet begrepen. Je maakt het verteerbaar, of je maakt het beschikbaar, of je 

maakt het moeilijk om geaccepteerd te worden. Het is alsof je een 

suikerklontje in je hand hebt, en je probeert erop te kauwen, of je lost het op 

met warm water en je kunt het drinken, zonder erop te kauwen. Welke 

manier wil je het doen? De harde manier? Of wat geeft je het plezier, het 

harde kauwen, of het plezier van het proeven van de zoetheid van het 

suikerwater? Dit is het werk, dit is wat de UC moet begrijpen. 

Worden jullie weer een stelletje wij, wij? Of worden jullie een stel begeleiders 

die wij hier moeten dienen? Het is een heel groot verschil. Hoe de Universele 

Raad als een totale Ziel in deze bijeenkomst zal komen, zal meer dan wat dan 

ook de uitkomst bepalen. (2:00). 

V: Er wordt daar veel gedacht meneer Keshe, veel veldsterkte, dat moet 

begrepen worden. 

K- Veel realiteiten moeten begrepen worden, niet de veldsterkte. Veel 

realiteiten. Veel van wat ik noem, Zielsonderzoek door de Universele Raad. Het 

is de eerste keer dat je min of meer op de proef wordt gesteld. Jullie worden 

niet op de proef gesteld, maar om verandering te brengen. En in zekere zin 

komen we allemaal binnen als Kenniszoekers met een boeket bloemen. En 

jullie als vertegenwoordigers van de Universele Raad zijn er om dit boeket bij 

de wereldleiders af te leveren. Wat is jullie plan? En elke ziel heeft de 

verantwoordelijkheid om daar te zijn. 



Vraag: Dus, wat u daar net zei meneer Keshe. Dus, mijn ervaring, weet je, ik 

sprak er de vorige keer over, dat wanneer ik een Kenniszoeker ontmoette, ik 

deze, deze geur van een grote, en ik weet niet zeker of ik het door mijn neus 

rook. Maar het was zeer, zeer aanwezig. En dan de andere kant, toen ik in de 

laatste week, toen ik in de positie van de Diner met de Schepper was. Ik 

proefde niets omdat ik denk dat de Corona's mijn lichamelijkheid raakten. 

Dus, weet je, mijn smaken en geuren verdwenen. 

K- Heeft je Ziel geroken en geproefd? Je bent nog steeds 

fysiek. (2:02). V: Ja, lichamelijkheid. Ja. 

K- Als je geraakt bent door Corona en je bent je smaak en reuk kwijt, kan het 

hersteld worden. Dat is geen probleem. Maar heb je het geroken met een, 

geproefd met de Ziel? 

Die je voelde? Dat is wat ik zei tegen de paar mensen die gisteren in het 

systeem zaten. Zag je het of voelde je het? Heb je het geproefd? Of voelde je 

de smaak? 

Weet je, als je afgelopen zondag naar Dining with the Creator kwam, hielden 

we je een paar uur vast om je de technieken en zo te leren. En nu ben je 

uitgenodigd voor gratis eten de hele volgende week. Zou je binnenkomen en 

daar zitten wachten om iets te proeven en niet proeven? Of zou je 

binnenkomen met het begrip dat mijn Ziel neemt, ik hoef het niet te voelen? 

Ik ga gewoon naar binnen, want ik draag het bij me, dus ik kan hem beter zijn 

werk laten doen. En dan proefde je geen eten toen je binnenkwam, maar 

veranderde er iets 

in je begrip, in emotie, in je leven na de sessie? Of heb je nog steeds, oh, ik 

heb niets geproefd, dat was het. 

Nu stellen we jullie op de proef. Alle Kenniszoekers die afgelopen zondag 

naar Dining with the Creator kwamen, worden door de Keshe Stichting een 

week lang van vier tot zeven uur uitgenodigd voor gratis eten. Elke dag 

kunnen ze gaan eten zoveel ze willen. (2:04). Maar, eet je met het oog van de 

man of eet je met de STM? Als je er komt om te proeven en te ruiken, ben je 

nog steeds een man. Als je kwam, om dan de verheffing van het begrip van 

de velden van het Universum te realiseren, dan ben je een stap vooruit 

gegaan. Misschien heb je de banaan geproefd en had je een water, 

fantastisch. Heb je de Ziel gevraagd, heb je iets geproefd? En hij zegt, nee, 

nee, ik heb niets genomen, want ik had het al. 

V: Dat verklaart min of meer meneer Keshe. Dus, toen het water omhoog 

kwam, zoals veel mensen die speekselden en er was veel vocht in de mond. 

Dus u ervoer de energie van het voedsel door het speekselen. Toen ik daar 

aanwezig was voelde ik me erg vol. Ik hoefde eigenlijk niet zo te eten. dus... 

K- Je had een Brits ontbijt, spek. Ja, we hebben je niet uitgenodigd om te 

komen eten. We brachten je daar om te leren hoe je je ziel moet voeden. 

Maar we moesten een lokaas gebruiken, we moesten een zoethoudertje 

gebruiken om je binnen te krijgen. 



V: Ik denk dat de Ziel me daar bracht meneer Keshe, zoals bij ons allemaal. 

K- Ja. Maar het is er. Dus degenen van jullie die niet zijn gekomen op de, 

zoals je het noemt, Dining with the Creator. Jullie moeten weten dat ze een 

gratis lunchkaartje hebben gekregen voor de hele week, volgende week. 

Zoals ik gisteren al zei, het is drie uur 's nachts mijn tijd, maar ik sta op om te 

eten. Maar laten we eens kijken. (2:06). 

Ik kijk ernaar uit, Mr Keshe. Hartelijk dank voor het beantwoorden van mijn 

vragen. 

K- Nog een andere vraag? 

Laten we eens kijken naar Cristiano's vraag. Hij wil dat ik een foto laat zien 

die met zijn vraag te maken heeft. Ik zal dat eerst laten zien. En Cristiano zegt, 

goedemorgen meneer Keshe, heel erg bedankt voor alle kennis die u heeft 

doorgegeven. Meneer Keshe, in de 202 KSW legde u uit hoe de Ziel ontstaat 

door de plaatsing van de aminozuren in de baarmoeder van de moeder, en 

dat de Ziel vanaf dat moment de velden van de omgeving van de 

baarmoeder van de moeder, de omgeving van de Aarde en het Universum, 

absorbeert en zo de STP voedt. Iets verder zei u dat als de mens op dat punt 

kan terugkeren, hij zich zal herinneren hoe hij zich uit de velden kan voeden 

zonder te hoeven doden, omdat hij de kennis al heeft. 

Dus de vraag is, hoe kunnen we bewust terugkeren naar dat punt, om die 

kennis te ervaren van het absorberen van de velden van toen onze Ziel werd 

geschapen? Zou de emotie van aanwezigheid een manier zijn? Hoe zouden 

we deze kennis kunnen beoefenen en onderwijzen? 

K- In één woord, "onthechting." Die Ziel in die positie is onthecht, (2:08). zoals 

het op zichzelf leeft, met wat het geschapen heeft. Omdat het weet dat de 

rest voor hem beschikbaar is gemaakt. Het doodt niet in de schoot van de 

moeder. De moeder met de liefde van de Schepping en de Schepper geeft 

vrij, stelt het beschikbaar. Hij neemt ervan wat hij wil, want hij is onthecht. 

Maar het is hetzelfde voor de man. Wordt onthecht. 

Dat is het grootste deel ervan. Als je op een bepaalde manier los kunt komen 

van lichamelijkheid, niet alleen maar zitten en kluizenaar worden. Je leeft nog 

steeds, maar je weet wat het doel is van dit leven en daar kun je van genieten. 

Het komt niet door een kluizenaar te worden en in een hoekje te gaan zitten. 

En in dat proces is de vreugde die je iemand brengt een dienst, je dient 

iemand. Het eten dat je iemand geeft, is een dienst. De kalmte die je brengt, 

de vreugde die je brengt, dit alles is, wat wij noemen, dienstbaarheid. Je dient 

iets. Dit is wat is, en dat is wat we moeten beseffen. Onthechting. Als je dat 

punt bereikt, dan ben je vooruitgegaan om een man van het universum te 

worden. Want dan besef je dat het universum voor mij zorgt, ik ben hier 

alleen als omzetter om voor anderen te zorgen. Jij bent die generator. (2:10). 

De stroom van de rivier is hetzelfde aan de bovenkant en aan de onderkant. 

Nog een vraag? 



V: Ik denk dat je mijn vraag al beantwoord hebt. Als we kijken naar het geven 

van liefde, de energie van liefde, ik probeer het in mijn hoofd te ordenen. 

Welke kwaliteiten van energievelden, hoe weten we wat we moeten geven? 

Het kan de verkeerde kwaliteit zijn. Maar u zegt dat door onthechting de Ziel 

de juiste kwaliteit energie zal geven, is dat zo? 

K- Dat is precies goed. Jouw taak is om het beschikbaar te maken. De taak 

van de andere Zielen is om te nemen wat ze nodig hebben en er niet van te 

stelen. Dat is alles wat het is. 

Zoals in de landbouwwereld begrijp je. Je zet voor altijd een zaadje om meer 

dingen eruit te halen om meer te genieten van wat je gezaaid hebt. En dit is 

wat we noemen. Boeren staan het dichtst bij de wereld van de schepping. 

(2:12). Zij omarmen het, en sommigen maken het te schande, zoals ik het 

noem. Zij die het omarmen, geven dat leven terug aan de mensen als gever. 

En degenen die het onteren, zoals we dat tegenwoordig zien in wat we 

noemen, veeteelt vooral. Maar in essentie is het allemaal hoe we het doen. 

Het is hetzelfde met de computermensen, het is hetzelfde met de man die 

vuilnis ophaalt, of de man die als president zit. 

Door jou voel ik me beter om boer te zijn. 

K- Ik weet het, maar het is zoals het is, is de manier waarop we het zien. De 

boerengemeenschap is altijd heel dicht bij de Schepping geweest. Omdat ze 

het werk van alle dingen moeten begrijpen, de zon, de regen en de wind en 

de rest. Op die manier maak je. In zekere zin is het wat ze zeggen, "denken 

maakt wijs, wijsheid maakt rijk." En dat is de rijkdom van het begrijpen van de 

schepping. 

V: .. Ik ben een geregistreerde internationale senior voedingsdeskundige. 

(2:14). Ik ben nu in Londen, maar ik bouw een Gans fabriek. We ontmoeten 

elkaar. Enkele vragen die we van u moeten vernemen? 

Mag ik uw stichting in Austin bezoeken, alstublieft ? Mijn bedrijfsnaam is 

Shang Hai. Life Health Technology Limited? Ze liet een e-mail achter. 

K- ... We zijn in Oostenrijk. Stuur die e-mail door. Ik denk dat we weten wie ze 

is. Neem contact op met de info@keshe.foundation en we zullen u 

antwoorden. We zijn maar twee uur vliegen van u vandaan, vanuit Londen. 

R: Ze zou een bezoek aan de faciliteit kunnen regelen of een ontmoeting, hoe 

zou dat zijn? 

K- Nee ze sturen gewoon een e-mail naar info@keshe.foundation en 

schrijven daar. Deze mensen proberen de Gans fabriek in Shanghai te 

bouwen. We weten van hen. En ik zal in april in China zijn, we kunnen elkaar 

ontmoeten in China of in Oostenrijk. (2:16). Maar we hebben verplichtingen en 

overeenkomsten met de Chinese regering om Gans productie te bouwen. 



Maar in zekere zin, zoals we er nu naar kijken, zijn de Gans fabrieken een 

verspilling van tijd. De ontwikkeling van de technologie, vooral in de laatste 

drie, zes maanden is zo groot, dat de Gans productie, zoals het was opgezet, 

een investering op korte termijn is. De ontwikkeling in technologie, vooral wat 

we zien met het draadloze systeem dat we inbrachten, maakt veel werk van 

de Keshe Stichting, zelfs wij hadden het nodig om het op te bouwen tot, min 

of meer verouderd. Voor wellness-toepassingen, voor landbouw, voor al het 

andere. 

En we zullen de nieuwe uitbreiding zwaar in de markt zetten in de wereld 

van de wetenschap. Wanneer je Gans's in een land van 1.000 hectare in China 

moet plaatsen, wordt het lastig om aan water te komen of Gans om te zetten 

naar het zaad. Met de nieuwe technologie kunnen we de hele informatie van 

de groei in de structuur van een satelliet plaatsen, die zich op het land richt. 

Met de oogst twee keer, misschien 10 keer meer. De Gans productie zoals die 

is, zal nog steeds bestaan, (2:18). maar in zekere zin zien we er geen toekomst 

voor. 

En dit is een van de redenen waarom we tijdens mijn reis naar China een 

totaal nieuwe structuur aanbieden aan de Chinese regering, aan de 

autoriteiten. Het bouwen van deze Gans fabrieken, ze maken geavanceerde 

wat ik noem, ruimte plasma fabrieken waar we technologie leveren, en niet 

veel van het benodigde materiaal. Dit is de toekomst van landbouw en 

voeding. 

De ontwikkeling en sprong in de kennis de afgelopen zes maanden, zelfs we 

gebruiken een deel van de structuur die we oorspronkelijk hebben opgezet, 

heeft veel dingen veranderd, en het zal veranderen. Het is heel erg, we 

bereiken een punt dat we beslissen hoe en op welke manier een plant 

Kosmische Stralen zal ontvangen, en hoe het zijn positie zal veranderen. 

De productie van Gans fabrieken op deze schaal, die we 12 maanden geleden 

planden, is uit het raam. Het lijkt erg op wat we zien bij de Amerikanen, een 

fortuin uitgeven, alle bekabeling en alles aanleggen, en de mobiele telefoon 

kwam, en de Amerikanen zijn nog steeds achterlijk vergeleken met de rest 

van de wereld. Dat waren ze al jaren, omdat ze proberen hun financiën terug 

te verdienen voor wat ze deden de bekabeling. (2:20). 

En China is een terrein waar wij ons zeer goed bij voelen om deze nieuwe 

technologie aan de Chinese autoriteiten vrij te geven. We komen niet meer om 

Gans fabrieken te bouwen. 

We zijn 



om energie te leveren, en een energieproductiesysteem, van stroom tot 

voedsel, zelfs in jullie radiogolven, in wat wij noemen, Apps op jullie mobiele 

telefoons. En wat wij noemen, heb je vorige week en daarvoor gezien, de 

mobiele transformatie, overdracht, wat betekent dat je geen Gans-centra 

nodig hebt om te bouwen. 

Het gaat terug op de kennis die we vanmorgen hebben uitgelegd, hoe je van 

C14 elke straling kunt maken. En die kennis ligt binnen handbereik. In plaats 

van te bouwen en te wachten tot je lesgeeft, voed je mensen zonder dat ze 

het weten. Overdracht van energie, overdracht van energie als licht, of 

energie als voedsel, via telefooncommunicatie en de mobiele headset die we 

hebben laten zien, is de toekomst, de snelle manier om het proces te 

veranderen. 

Gans fabrieken bouwen om verschillende Gans's te produceren is op een 

moment iets van 10 jaar terug voor ons. De technologische ontwikkeling gaat 

zo snel, is... En het was onvermijdelijk dat dit zou komen. Maar het goede is 

dat de technologische ontwikkeling allemaal vanuit "één huis" komt. (2:22). 

We waren twee jaar geleden van plan om op grote schaal Gans fabrieken te 

bouwen. Vandaag zie ik geen enkele reden om zo'n constructie te bouwen. Zij 

het voor het absorberen van CO2, zij het voor de productie van voedsel of 

communicatie. 

De ontwikkeling en vooruitgang in de technologie zoals onze kenniszoekers 

die begrijpen en er nu mee werken, is zelfs de Enhancement Power Units die 

we al op de markt hebben gebracht. De volgende generatie zal totaal anders 

zijn. Het komt eraan, als het in productie gaat. En het is totaal anders, hoewel 

met hetzelfde resultaat U zult zien dat een nieuwe generatie plasma power 

units zal worden geïntroduceerd in de komende weken. Het doet hetzelfde, 

maar op een krachtigere manier, op een andere manier, het is gemakkelijker 

en stelt ons in staat veel nieuwe dingen te doen. 

Neem contact met ons op, we kunnen nog steeds praten, maar ik kom in de 

eerste week of twee van april aan voor een paar weken in China. Ik zal reizen 

met het management van de Keshe Stichting. Dan brengen we die 

veranderingen rechtstreeks naar de Chinezen, en laten we het zien. Het is niet 

iets wat gedaan moet worden, het kan direct gecommercialiseerd worden, als 

we tot een overeenkomst komen met de Chinese autoriteiten. (2:24). Nu is het 

de ontwikkeling van de plasma ruimte niveau fabrieken in China en in de rest 

van de wereld, en niet het produceren van Gans's. Maar we produceren nog 

steeds enkele Gans's, maar in zekere zin heeft het geen prioriteit in het 

programma. 

Nog een vraag? 

V: We hebben een paar vragen over de zogenaamde Cosmic Ray 

hoofdtelefoon, of de koptelefoon die verkrijgbaar is via de Keshe Stichting. Eén 

vraag over wie zegt, ik heb een titanium implantaat voor mijn tanden en 

meneer Keshe zei dat je de komende koptelefoon niet moet gebruiken als je 

een implantaat hebt. 



K- De tanden zijn anders dan de rest van je lichaamsimplantaten. De tanden 

zijn apart, ze hebben niet veel structuur. De implantaten zoals je 

heupprothesen, schouderprothesen, kleppen, deze hebben, of als je een plaat 

op je wervel hebt, deze... zal groeien, en dan voel je de pijn. Dan moet je terug 

naar de dokter om het gewricht eruit te halen, maar wat moet je ervoor in de 

plaats zetten? 

De botten zullen weer aangroeien. We zien het vandaag. (2:26). We hebben 

een zaak lopen bij de artsen waar we dit hebben gezien, ik weet dat Azar 

zichzelf gaat schoppen, we hebben het haar nooit verteld, maar weet je. We 

hebben gezien, hopelijk kunnen we het op een betere manier kwantificeren 

als het de cyclus, de groei van de tand, die eerder is verdwenen, voltooit. We 

hebben het eerste teken gezien, de verandering door de nieuwe toepassing 

van nieuwe technologieën met artsen. We hebben eigenlijk harde foto's 

gefotografeerd. Dus, het is niet iets wat we denken, we zien het in vier tot zes 

weken. Hoe we zullen zien of we zien wat we de ?? van allerlei dingen. 

Misschien zien we het de komende zes maanden beter, in de groeitand. En 

dat komt allemaal door de nieuwe technologie die we hebben toegepast. 

Hetzelfde geldt voor heup- en schouderimplantaten, van titanium. We zagen 

dit jaren geleden in België waar titanium schouders ontwricht raakten, 

omdat de botten begonnen te groeien. Zou het dezelfde vorm aannemen en 

voltooien? We hadden niet de kans om de onderzoekers te voltooien, we 

verlieten België. Maar, ja, de botten groeien. En dan komt het, past het? 

Of we geven meer technologieën vrij, zoals we hebben gedaan in de nieuwe 

technologie, in groeiende delen. (2:28). We testen een heleboel dingen over 

de hele wereld met verschillende Kenniszoekers en artsen en al het andere. 

En we zien een manier om van een heupprothese af te komen, we zien een 

manier om het heupbot, het dijbeen, te versterken en dat dit allemaal niet 

nodig is. En ik denk dat de artsen de resultaten binnen zes tot twaalf 

maanden bekend zullen maken. 

V: ... Voor iemand die een heupimplantaat heeft, en aanvaard werd om 

behandeld te worden door de artsen van de Keshe Stichting, zou de Cosmic 

Ray hybride plasmagenerator het genezingsproces helpen versnellen? 

K- De heupvervanging, als je gedaan hebt, raken we niet aan, we hebben het 

de artsen verteld. Als je naar binnen gaat voor een heupvervanging, is er een 

mogelijkheid om het met de artsen te proberen. We doen uitgebreid 

onderzoek op dit gebied. Dus, als u al een titanium heupprothese heeft 

gehad, kunnen we u niets vertellen, want we kunnen uw titanium dijbeenkop 

niet veranderen in een calciumstructuur. Onmogelijkheden. Daarom zeg ik, 

het is te laat. 

Maar voor degenen die het probleem hebben, is er een mogelijkheid die 

onze artsen kunnen doen, met behulp van de nieuwe technologie. Er is die 

mogelijkheid, 100%. (2:30). De release van de "Knee" Gans was één van die 

stappen in die richting. En die leggen we heel snel uit, hoe degenen die de 



Knee Gans's kochten we wachten op de gegevens. We weten wat de 

gegevens zullen zijn, maar alleen de bevestiging ervan. Onze artsen zullen de 

Knee Gans gebruiken in combinatie met de nieuwe plasmatechnologie voor 

snelle groei van verschillende lichaamsdelen. We zien dat in de komende zes 

maanden. Het is zoals toen we jullie de bril gaven, veel van jullie kochten hem 

en meldden ons wat je zag, verhoging van de Ziel, je voelde je goed of wat 

dan ook. Het gaf ons veel richting voor het maken van de Headsets. Nu is 

deze Knie Gans een ander inzicht. Ik zie veel mensen vragen, kan ik... 

op deze manier gebruiken? Kan ik het patchen? Kan ik dit ermee doen? Er 

staat een instructie op, volg de instructies. Je hebt de overeenkomst 

getekend, het is een proef, de gegevens terugsturen zal ons helpen voor de 

structuur van de volgende instelling voor de artsen. 

Kunt u met de artsen van de Keshe Stichting praten over een pakket dat de 

verwijdering van het heupimplantaat en de groei van het bot door middel 

van kosmische stralingstechnologie omvat? 

K- Dat kunnen we niet. We hebben niet... Dit kan niet. Onmogelijkheden. Op 

dit moment is het 1%. (2:32). Want je moet begrijpen wat ze doen als ze een 

heupprothese of een dijbeenprothese plaatsen. Ze snijden het eraf, het is 

weg. Dan boren ze er een gat in om het te repareren, of ze lijmen het. Ze 

vernietigen de hele structuur waar het vandaan komt. En om dit te laten 

groeien, om het eruit te halen en te laten groeien, duurt maanden, het is 

geen kwestie van seconden. Het is niet de sci-fi films, het beeld verschijnt, en 

het bot is er ineens. Op een dag misschien wel. Maar die ene dag is minstens 

vijf tot tien jaar weg. 

Je moet je realiseren dat het meeste onderzoek uit één structuur komt. En 

andere structuren stelen of nemen het voor wat ze gebruiken, maar we zien 

niet wat ze ermee doen. En ze komen met verschillende banners en 

manieren om niet te laten zien wat ze doen. Als we op een dag opgesloten 

zitten in de wereldinstellingen om samen te werken, zullen we de meeste van 

deze dingen zien. Als we de patenten afbreken, hoeven we het niet te 

verbergen. Als het zich ontwikkelt, zal het openbaar zijn. 

Een van de manieren om de groei van amputaties te vergroten, is de 

heupvervanging. Het is veel makkelijker om een amputatie te laten groeien, 

dan om een heupvervanging te doen. Dat komt door de horizontale 

systemen die we in Linz zien. Dat is min of meer het inbrengen van de nieuwe 

geavanceerde technologieën die we nu ontwikkelen, (2:34). plus wat we 

weten uit het verleden. Het groeien van benen en armen wordt een kwestie 

van drie tot zes weken. Bij een amputatie vanaf de knie, is volgens mij met de 

kennis die we nu hebben, met de kennis uit het verleden, zes weken de 

gemiddelde tijd om te hergroeien, en de rest van het been vanaf de knie. 

Maar misschien drie tot vijf jaar. Dus, microchirurgie en deze dingen gaan 

door het raam. Maar de kennisgroei, de snelheid van de kennisgroei zal veel 

van deze dingen dicteren, en de kennis, en de vrijheid die we krijgen om het 

te doen. 



V: ... Moet ik voor een 380 volt elektrisch paneel een speciaal Hybrid Cosmic 

Ray systeem bouwen? Of werken diegene die te koop zijn prima? 

Wat? 

V: Een 380 volt elektrisch paneel. Kan het systeem daarop worden 

aangesloten, of moet er een speciaal Hybrid Cosmic Ray systeem worden 

gebouwd? 

K- Hij bedoelt dat het een 3 fase is? 

R: Ik denk dat dat het geval moet zijn. Ik vroeg me dat zelf ook af. 380 het is 

normaal een zeer hoge spanning. Het moet een industrieel driefasensysteem 

zijn. 

K- Dat kun je niet gebruiken. Een industriële versie van de plasmaversterkers 

wordt volgende week gebouwd. We hebben al besproken dat het op de 

planning staat om gebouwd te worden. En dan denken dat we het misschien 

voor maart krijgen, half maart, of wat dan ook, net na maart. We bouwen 

industriële plasma eenheden voor fabrieken en de rest, ja. Maar als andere 

structuur. En we zien het als essentieel, omdat huishoudens maar een klein 

deel van het stroomverbruik zullen uitmaken. Industrieel gebruik is de 

volgende op de ladder, die we al... Ik denk dat er drie prototypes worden 

gebouwd, totaal verschillend. En het formaat is, denk ik, ongeveer vier of vijf 

keer zo groot als de eenheden die we nu uitbrengen. 

In de komende week of twee weken komt er een nieuwe tafelversie uit dan 

wat we hebben laten zien. Dit is een andere, wat je noemt, toevoeging en 

evolutie aan de technologie. Dit is een extreem, extreem krachtig systeem 

ontwikkeld, zeer eenvoudig. En het komt op de markt, ik denk dat de eerste 

paar volgende week of twee worden gepresenteerd. 

Zoals ik al zei, de evolutie in de ontwikkeling is enorm. Het is niet alleen 

evolutie, wat ze leveren zal veranderingen brengen. Het is zo revolutionair dat, 

zoals u weet, (2:38). we altijd twee twin systemen hebben gebouwd. Zoals u 

zag in Linz, bouwen we het tweede twin systeem, en de verandering is zo 

groot. We hebben één unit voltooid, min of meer compleet, die jullie zondag 

voor het eerst hebben getest, jullie waren er allemaal bij die voor het eten 

kwamen. De evolutie is zo groot dat in plaats van de tweede te bouwen, 

dezelfde als de eerste, we de nieuwe Soul Reactors implementeren in de 

nieuwe. Het zal heel interessant zijn om te zien hoe deze twee systemen, die 

op dezelfde manier werken, maar totaal verschillend, zullen werken. Dus, wat 

we van plan zijn, zijn twee systemen. Eén is wat ik noem, de oude versie, en 

één het nieuwe Universum van plasma systemen, wat ik noem, de Soul 

Reactors. En dat zal het spel drastisch veranderen. 

De eerste die gebouwd is heeft al invloed gehad, hebben we gezien. We 

moeten kijken hoe de andere combinatie en hoe we het kunnen 

miniaturiseren om het in de headsets te plaatsen. Of we kijken naar de 

mogelijkheid, hebben we een headset nodig, waarbij we de hele omgeving 

van het geheel samen veranderen. Je hoort het de komende vier of vijf weken. 

Het is een hoop, het is een enorme ontwikkeling in de wereld van plasma 

technologie, enorm. 



Oorspronkelijk vertelde ik dit aan de Kenniszoekers ongeveer een jaar, twee 

jaar geleden, maar ze konden het niet zien. Nu ligt het weer op tafel omdat 

we meer kennis hebben opgedaan, en ze kunnen het zien om het aan te 

vullen. Het is de exacte replicatie van het werk van de STM, (2:40). het is de 

exacte replicatie van het centrum van de Zon. En als het centrum van de zon 

velden zijn straling die komen, leiden tot de creatie van Cu, Zn, cel van het 

lichaam van de mens, de cel van de hersenen en al het andere. Dus je kunt je 

voorstellen wat dit systeem in zich draagt. Het is zelfonderhoudend, en 

zichzelf opheffend. Het is een verbazingwekkend systeem. 

Ik heb een zeer directe lijn met de Roemeense groep. Laat je niet misleiden 

door wat is krijg en claims gemaakt door Barbu. Wij keuren zijn werk niet 

goed en steunen het niet. Omdat hij gewoon de woorden van de Keshe 

Stichting gebruikt. En maakt er wat ik noem, nog een "fantoom bewering" 

van. Ik vraag Barbu om je positie te heroverwegen en wat je beweert. Blijf bij 

het werk, het plasmawerk. Niet noodzakelijkerwijs de Keshe Stichting, er is 

een vrijheid van ??. Maar associeer ons niet met het spookwerk dat je doet, en 

de beweringen die je doet. 

Nog een vraag? 

V: ... Kunt u iets meer vertellen over het begin van de nieuwe cyclus van de 

STM? Van wat ik kon begrijpen, is Twinity altijd nodig om nieuwe zaden te 

creëren. Bij de mensheid, (2:42). delen de zielen van de vader en de moeder 

zich om een nieuw leven te vormen. In het geval van het STM-zaad, wanneer 

het klaar is om een nieuwe cyclus in het Universum te beginnen, en een 

nieuwe vrucht te scheppen, zal deze nieuwe vrucht dan voortkomen uit de 

interactie van de STM met de STP zelf? 

K- Dit is een zeer interessant punt. Zoals een kernfysicus het zegt, het is de 

energie van de splijting binnenin, om een fusie buitenin te worden. Wanneer 

de mens het punt van de dood bereikt, draagt hij twee elementen van het 

leven van plasma met zich mee. En dat is, de fysieke krachtdimensie van het 

leven, niet noodzakelijk verbonden met aminozuur van de man. Zit binnen de 

structuur van de STM. Wanneer het ergens in het Universum het punt van 

evenwicht bereikt, is dat punt van evenwicht waar dit zaad wordt toegestaan, 

of dit veld van plasma wordt toegestaan of gecreëerd, voorwaarden 

geschapen om (levend) te zijn. In een "splijtstijl," zoals wij het noemen, zal in 

hun interactie een richting van atmosfeer van leven creëren. (2:44). Dus, 

Twinity zal van binnenuit komen, niet noodzakelijkerwijs van buitenaf. 

De Schepper schiep Mitra vanuit zichzelf. Hij nam geen andere minnaar van 

buitenaf. Zo zal het ook met de mens zijn. Wij dragen Mitra in onszelf op het 

moment van vertrek, wat de, wat wij noemen, "Geest" is. Deze Geest in 

interactie met de omgeving geeft de lichamelijkheid, maar op het moment 

van vertrek en reizen is het binnenin, het is versmolten. Zolang die 

versmelting niet volledig is, komt de afscheiding niet. 

Het is heel erg als we ons kind sturen voor een picknick. We stoppen alles in 

een mandje zodat hij kan genieten als hij bij de picknick aankomt. En dit is de 

cyclus van het leven. Onthoud altijd, wanneer de tijd van de scheiding van de 



STM komt van de lichamelijkheid, de Geest van de man, essentie van het 

plasma is in de Ziel zelf. Dat in de tijd en positie, wanneer het wordt 

losgelaten wordt als dat elektron, van het neutron. De essentie van het 

elektron zit in het neutron, het gebeurt niet toevallig. Het heeft gewoon het 

zaad om te creëren, om dat deel los te laten. Het is een geboorte, het geeft 

geboorte aan een elektron. (2:46). 

De STM op het punt van manifestatie van lichamelijkheid, geeft, bevrijdt, 

geeft geboorte aan de structuur van de Geest, die de mens bij zijn vertrek in 

zich draagt, achterliet, deponeerde. Omdat het het gemaakt heeft. Een deel 

van het punt van de dood wordt, is wanneer de Ziel compleet is, maar de 

Geest zijn opslag of afzetting van de energieën, die zijn bestaan binnen die 

Ziel bevestigen, voltooit. Het is wanneer de moeder het kind laat gaan. 

En wanneer het aankomt in de positie, ruimte, waar de veldsterkte van deze, 

de vrijlating van dat punt tot bloei komt. Dan noem je het Twinity. Maar 

Twinity komt van binnenuit, van binnenuit gecreëerd dan wordt het een 

Twinity. Je zet het zaad uit. Je splitst het niet. En we hebben geen "shako? " 

zoals het in de Islamitische wereld heet, toen hij de maan met een zwaard in 

tweeën sneed, daarom zien we maar één helft. Dat is het geloof in de 

Islamitische wereld. 

Het is essentie in. In zekere zin, een van de boeken die ik heb genoemd. En 

het interageert met een omgeving, en wanneer de veldsterkte de juiste is, 

(2:48). zal de Geest van de mens zich manifesteren als een tweeling, of wat wij 

noemen, Mitra. De liefde van de Schepper, die van binnenuit komt. 

Weet je, ik heb altijd gezegd, misschien heb je het eerder gehoord of niet. 

We hebben een filosofische ideologie dat Adam Eva maakte uit de rib, een 

van zijn ribben. Dit is in werkelijkheid de schepping van Mitra, maar het wordt 

in de term van de lichamelijkheid van de man gezet. De Schepper schiep 

Mitra uit de velden van zichzelf, om zijn eigen bestaan te bevestigen, en hij 

werd er verliefd op. 

En dan de wat wij noemen, de vrucht, de appel die de Adam eruit liet bijten, 

was die liefde. Toen Mitra naar de Aarde kwam en wist wat liefde was, en het 

kreeg de Schepper zover om in dat gevoel, emotie van liefde te bijten, en dat 

maakte hem tot slaaf. Dit is wat, dan in, hoe je het noemt, in andere talen, en 

de boeken zijn veranderd in Adam en Eva en Eva werd geboren, geschapen 

uit een rib. Maar de appel is liefde, het is het "gif," dat Mitra leerde van de 

mensen en de Schepper ertoe bracht er in te bijten. Eigenlijk boeide het Hem. 

Hij werd erdoor geknecht. . (2:50). 

Nog een vraag? 

V: .. De vraag gaat over de MaGrav. Als de MaGrav wordt gebruikt met 

zonnepanelen. Moet het worden aangesloten in de continue stroom van het 

zonnepaneel of na de omvormer? 

K- Het maakt niet uit waar je het plaatst, het raakt nog steeds je omvormer. 

Het is een veldstroom. Het is geen rivier in één richting. Het stroomt in 



eigenlijk uw panelen, terug, en door uw Omschakelaar, of na uw 

Omschakelaar in uw kringloopsysteem in het huis. 

Een van de redenen waarom we de Head Units hebben gelanceerd en 

voltooid is dat we met de mobiele telefoons veel problemen zien met de 

interactie met plasma. En dit is waarom we het geleverd hebben, omdat je 

dan, je leeft binnen dezelfde omgeving. (2:52). 

De... 

De gecombineerde eenheid die nu wordt aangeboden, is de beste manier 

voor de toekomst van de structuur van de wat u noemt, de nieuwe 

plasmatechnologie. 

Weet je nog toen we de MaGravs in de huizen zetten, je de draden 

nanocoatte. Nu hebben we hetzelfde probleem met de koptelefoons met de 

plasmatechnologie. Maar aan de overkant. Ik wacht om te zien welke 

satellieten gaan haperen. Naarmate het gebruik van mobiele telefoons en 

MaGravs en, hoe je het noemt, de plasmatechnologie toeneemt, zal er een 

conflict ontstaan in het satellietsysteem. Maar we moeten afwachten wie het 

eerst schreeuwt. 

Zonder twijfel. 

Dus moesten we de gecombineerde eenheden introduceren die nu worden 

aangeboden. Om de technologieën zonder satelliet te vervangen en in zekere 

zin op te waarderen. In de toekomstige systemen van deze tabletop, en de 

Head Units, zullen veel dingen worden vervangen, waar u aan gewend bent. 

Maar vergeet niet dat we deze dingen 50 jaar geleden niet hadden, we 

raakten gewend aan de korte termijn. Nu gaan we naar de volgende cyclus. 

De mobiele telefoon technologie, de wat 

je belt, satellieten, dit alles zal worden veranderd met een veel hogere 

snelheid, zonder storing, garanties. (2:54). 

Als je kijkt naar de laatste zondag, Dineren met de Schepper, het was een 

hybride, we brachten plasma over naar jullie. Maar via de, wat jullie noemen, 

huidige communicatielijn. Sommige boodschappen zijn niet op de sterkte 

van de Ziel omdat de communicatielijnen dragen. Maar wanneer we de 

volgende keer dineren met de Schepper en de meesten van jullie zullen deze 

Hoofd Eenheden dragen, zul je de banaan Voila voelen, daar en dan, als je de 

banaan nodig hebt, je zult het proeven, je zult het voelen. Omdat er geen 

informatie verloren gaat, en het wordt direct geleverd aan de Ziel. Het wordt 

die droom, waar je aan dacht, je hebt een droom dat je de banaan had, maar 

deze keer voel en proef je de droom. 

Nog een vraag? 

Ik heb een paar vragen. Een daarvan is, als u al deze plasma technologie 

gebruikt om ons te helpen, denkt u dat we lui worden om onze Ziel niet te 

gebruiken? 



K- .. Denk je dat God lui wordt, alleen omdat hij zijn plasmatechnologie kan 

gebruiken? V: Oké, dus we worden niet lui. (2:56). 

Dat voorrecht. 

V: Oké. Dus een andere vraag die ik heb is, al dit plasma met energie, voedsel, 

alles wat we proberen te laten gebeuren, kunnen we het introduceren als een 

mobiele telefoon, zoals in de huidige mobiele telefoon kunnen we alles daarin 

opnemen, dus in één keer hebben we alles? 

K- Dat zijn de koptelefoons. De nieuwe headsets die we uitbrengen hebben 

een eigen zender. We gebruiken de tafel. Daarom zeiden we, als een console 

met set. De vervanging moet komen met de technologische ontwikkeling, en 

zoals het gebeurt, zelfs wat we zien. De hele structuur van plasma technologie 

is geupgrade met een enorme kikkersprong in de afgelopen 10 dagen, 15 

dagen. We proberen... 

V: Dus, bijvoorbeeld als ik de Headset gebruik kan ik een warmte naar het 

huis, ik kan mezelf voeden? 

K- Je kunt dromen wat je kunt dromen, maar de realiteit is, moet je het huis 

verwarmen en de planten in huis doden, waar je geen recht op hebt? Of heb 

je het recht om je warm te voelen? Begrijp je? Het is dat je met de 

transmissie een toestand schept die een veld creëert waardoor de plant zich 

kan voeden, zich kan verwarmen. Dat is het hele doel van deze nieuwe 

ontwikkeling. (2:58). Dit is een deel van wat komen gaat. 

Er is een enorme verandering in de ruimtevaarttechnologie. Wij, zoals ik zei, 

we probeerden het twee jaar geleden aan de kenniszoekers voor te stellen. 

We deden er veel experimenten mee, maar we konden het niet begrijpen. 

Dus lieten we het liggen. En we komen er nu op terug, vanwege de 

ontwikkeling in de reactoren en de reactortechnologie, het is meteen 

begrepen. En 

toch zullen ze, de eersten zullen in hun, wat ik noem, puberteit zijn, en de 

volwassenen zullen in de loop der jaren komen. 

Dan denk je aan bekering... Het is heel gemakkelijk, ik weet hoe het kan, je 

kunt in je console de toestand van Mars creëren en naar Mars reizen. Je wordt 

onafhankelijk, controle door regeringen zal niet bestaan. Dit is zeker. 

Niemand kan dicteren. De regering hier kan je vertellen wat je mag doen. 

Maar wanneer je de vrijheid hebt om naar Mars te gaan, heb je de vrijheid om 

naar een andere planeet te gaan, er is daar geen regering om je te dicteren. 

En geen enkele regering kan je voorschrijven, dat je niet naar Mars mag. Je 

set, je hebt er toegang toe. Het creëren van de conditie van de wat ik noem, 

die geur, die geur, die veldsterkte van de Mars, het moet binnen uw set 

(Hoofd Set??). 

Vraag: Is de "gating", met de manier waarop we gaan, gaat de gating 

overbodig worden? Bijvoorbeeld, u heeft een ruimteschip, ik heb een 



ruimteschip, ik wil naar uw ruimteschip komen, ik kan mijn magnetisch 

zwaartekrachtveld dichter bij u brengen en in uw ruimteschip springen. Is 

dat nog steeds hetzelfde? Of is het verouderd, bestaat het niet? 

Kies jij maar. (3:00). De ontwikkeling in de materiestaten zal niet stoppen, 

vanwege het begrip van de, wat jullie noemen, dimensie van de Ziel. Er is een 

term die ik zelden gebruik, jij noemt het, het "Ziel zoeken." Ik noem het, de 

"Ziel onderzoeken." Veel onderzoek gaat naar het begrijpen van de Ziel. Niet 

de Ziel alleen als de STM, de Ziel van de Schepping. Hoe zou je met de Zielen 

omgaan om te creëren... De manier waarop we zagen wat we doen met dit ?? 

in de fysieke dimensie, zullen de geschapen dingen, niet alleen het 

mensenras, het proberen. Nu begrijpen ze het proces. Ze begrijpen de sprong 

in de kennisverwerving, ze zullen allemaal proberen verschillende smaken te 

begrijpen van de interactie van het plasma, van de velden. 

Vraag: Mr. Keshe, bijvoorbeeld, is het verschil tussen een ruimteschip in de 

ruimte, of gewoon ik in de ruimte en u in de ruimte. Als ik u iets wil geven, 

moet ik dan nog steeds de poort gebruiken, of kan ik het u gewoon geven? 

K- Ik weet niet wat je bedoelt met "gating". Maar in wezen wissel je met de 

velden 

Vraag: Omdat u in een van uw lessen sprak over 'gating' en u zei dat 'gating' 

betekent dat u het magnetische gravitatieveld van het ruimteschip dicht bij 

de andere brengt, zodat er een brug ontstaat en u van de ene naar de andere 

kunt gaan. 

K- Dit is de materiestaat, toen we je de, wat je noemt, fysieke transformatie 

leerden. 

Oké, dus het heeft niets te maken met het plasma? 

K- Plasma T. Het is een uitbreiding ervan, als je begrijpt dat je het op een 

andere manier kunt toepassen. Maar het wordt geaccepteerd. Je kunt me 

zoveel liefde geven als je wilt, als ik het niet accepteer, is het gewoon een 

andere energie in het universum. (3:02). Of je kunt me één liefde geven, en ik 

accepteer het, en het wordt het grootste ding in de wereld. 

Vraag: Net zoals de Schepper ons altijd liefde geeft, maar we staan er niet 

voor open. 

K- Ja, het is gewoon de manier waarop de moeder liefde geeft aan haar kind. 

Als je je dochter knuffelt. Je knuffelt haar omdat je van haar houdt, en zij voelt 

die warmte. Je knuffelt haar omdat je liefde nodig hebt, en zij wordt voor de 

gek gehouden als eerste. Begrijp je? We geven liefde op twee verschillende 

manieren, één om onszelf te bevredigen, en één om de ander te bevredigen. 

En soms doen we beide tegelijk. "Knuffel mij zodat ik jou kan knuffelen, heb 

mij lief zodat ik jou kan liefhebben." We begrijpen het verschil. 

Zo zal het komen. Ik geef je, ik schenk je het geschenk van de liefde, maar als 

je het niet bent, als het niet jouw, als je het niet aanvaardt, of je hebt al een 



andere liefde om lief te hebben, waar mijn liefde zich niet mee kan bemoeien, 

moet je het respecteren, je kunt het niet forceren. 

Weet je, wat we bij NASA hadden, in het ruimtestation met een stel, de man 

wilde het niet accepteren. Toen ze terugkwamen op aarde. Het was een goed 

gevoel in de ruimte. Dus, de dame ging doden, je moet het accepteren. En dit 

kan niet gebeuren. Ik schreef een paar jaar geleden aan één van de NASA 

jongens, ik zei, de emotie in de ruimte is anders dan emotie op de grond. In 

de ruimte ben je nergens, dat is het enige wat je accepteert. Op de grond heb 

je opties en dat kan leiden tot moord. Dus, het is beschikbaarheid, en 

aanvaardbaarheid, (3:04). als je het accepteert. Alleen omdat je het 

beschikbaar hebt gemaakt, betekent niet dat het geaccepteerd moet 

worden. 

Nog een vraag, of zullen we het voor gezien houden? 

Vraag: ... U had het vorige week kort in een paar zinnen over mono-

energetische velden, en ik zou willen vragen of u ?? ..iets meer kunt 

zeggen over de aard daarvan, omdat het me raakte. 

K- Mono-energetische stralen noemen we ze voornamelijk, zoals een 

laserstraal. En mono-energetische velden stralen of hoe je het ook noemt, zijn 

een van de snelste manieren om te leveren, een van de snelste manieren om 

te leveren. Mono-energetische velden zijn meestal, hebben meestal het 

karakter van een straal. Maar door de interactie op de buitenoppervlakken 

creëren ze wrijving en leiden ze tot velden. We hebben geen keuze, we 

beginnen altijd met de straal, (3:06). maar door interactie en wrijving eindigen 

we met deeltjes, of met velden. 

En dit is een deel van wat de wereld van de huidige wetenschap niet heeft 

begrepen, ze zeggen alleen maar, oh, het gedraagt zich soms als een deeltje, 

en soms als een straal. Omdat stralen een samensmelting zijn, of mono-

energetische velden, staan ze in wisselwerking met hun omgeving. Anders 

kunnen ze hun manifestatie niet tonen, ze tonen hun bestaan niet. En hun 

interactie, zij verzamelen plasma's, die hetzelfde zijn, worden cilindrisch, en zij 

worden deeltjes, worden een plasma. 

En 2 dingen bepalen de sterkte en de velden van mono-energetische stralen, 

of magnetische velden. Eén is de sterkte waarmee ze begonnen. Ten tweede 

de omgeving waarmee ze in wisselwerking staan. Deze dicteren hoe de 

stralen velden worden en deeltjes. Ik kan schieten... Op dit moment schieten 

we een laserstraal. We beginnen als een laserstraal, we eindigen met de 

laserstraal, misschien zwakker. Maar als je werkt met mono-energetische 

stralen, van plasma, heb je tegen de tijd dat je de andere kant bereikt, een 

plasma, geen straal. Afhankelijk van de tijd, de ruimte en de sterkte van de 

velden in de ruimte, in vergelijking met de oorspronkelijke bron. Hoe 

langzamer je gaat, hoe meer wrijving je creëert. Hoe dieper het veld. (3:08). 

Mono-energetische stralen, of mono-energetische velden maken deel uit 

van het hogesnelheidsverkeer. En als je het begrijpt, gaat het terug naar wat 



ik liet zien. Het is een parachute, of is het een roltrap die je omhoog of omlaag 

brengt? Het hangt ervan af hoe je de gootsteen erin maakt. 

U kunt een hoge snelheid voor een straal creëren, als u de bron kunt 

verhogen, of het doel kunt verhogen. Wat betekent dit? Het is een vooraf 

afgesproken, het is net als wanneer we mensen naar de maan sturen. 

Hopelijk proberen we dat de komende maanden. We sturen ze niet als 

pakket ?? Voila, we gaan landen. Wij nemen een deel van hun energie van 

hun Ziel in een systeem, dat terug naar de positie op de Maan wordt 

overgebracht. En op die manier creëren we een Mitra en de Ziel. Als je het 

principe begrijpt. 

We stoppen ze niet in een raket en schieten ze op de maan en ze landen 

daar. Werkt niet op die manier. Want op die manier moet je veel controles 

uitvoeren, vasthouden, stoppen, je raakt hem niet. Weet je, je stuurt de man 

niet op pad om een pannenkoek op de maanvloer te worden. Wanneer je 

deze technologie begrijpt en ontwikkelt, creëer je plasma, wanneer hij daar 

aankomt volgens de afstand, kloof energie van de velden vertraag je als je de 

positie nadert, automatisch door magnetische velden. Je hebt geen 

controlesysteem nodig. Het leren van een diepe ruimtereis is een kunst. En ik 

ben er een meester in. Ik doe dit al zo lang. 

Het is niet alleen iemand naar de maan sturen... in een envelop. We gaan 

snel naar een hoger niveau. Zoals ik al zei, ik kan elke soort straling en 

krachtveld parallel, of hetzelfde als de Ziel in het richtpunt creëren. Het kan 

overal in het universum zijn, je hoeft het niet te zien om het te richten. In het 

naderen. Allereerst is het aantrekken, het is als elektron en proton. De ene is 

in volume, de andere is energie. En de ene trekt de andere aan. 

En dan heb je een scheidingspunt waar je de kloof tussen elektron en een 

neutron ziet, en dat punt verander je in land. 

Reizen met de Ziel of vluchtsysteem is een kunst, kunst om het werk van 

magnetische velden in het Universum te begrijpen. Vergeet niet, we zijn zo 

gekomen, dus we weten hoe we komen. En zoals we kwamen, weten we hoe 

terug te gaan, dus dat weten we heel goed. 

Nog een vraag? 

V: .. Goede dag meneer Keshe. (3:12). .. 

K- Leef je momenteel in het bevroren weer van je land? V: Ja, dat is 

mijn vraag. Echt? Ja. Wat is er aan de hand? 

Ik wist dat je het ging vragen. Dus zie je, de Ziel weet het. Wat bedoel je met 

wat er gebeurt? 

Vraag: Wat we zien aan deze toestand van de aardbevingen. En u weet, een 

heleboel tijden komen naar mijn darmen hier, dat uw onderwijs in terug 

jaren, over de scheiding van de continenten. .. Dus, wat is uw inname in deze 

toestand? Wat gebeurt er? 

K- Nee, dit is een normaal proces van uitzetting en inkrimping. Heb je gezien, 

iemand stuurde me een video. Waar heb ik die gezien? ... Ik heb drie of vier 



video's ontvangen in de afgelopen dagen, dat een van de agentschappen 

heeft laten zien, we kijken naar de aardbeving met de gebouwen, ze hebben 

eigenlijk laten zien wat er gebeurd is met een berg of een bergketen in dat 

gebied. Het is een enorme vallei. Ik denk dat hij zegt dat het ongeveer 13 

verdiepingen hoog is, en de dag ervoor was het een vlak land. De 

continentale beweging is een krimp. 

En het gebeurt altijd in een bepaalde tijd wanneer de velden extractie en 

samentrekking op de bovenste laag druk zet op het lagere niveau. Weet je, je 

blaast, je hebt de blazers, je duwt het samen en het blaast lucht aan de 

andere kant, wanneer je vuur maakt, de blazers (blaasbalgen) noemen we 

dat. (3:14). En dan zet vuur uit, en dan wordt het heter en heter. Dit is wat er 

met ons gebeurt, we komen uit de zomertijd, raken de koude tijd, de fysieke 

structuur, verstrakt, blaast het vuur aan de onderkant, er gaat iets open, het is 

alsof we het een aardbeving noemen. 

Aardbevingen, grote schalen hebben een bepaalde tijd in het seizoen. Dus 

daarom zien we aardbevingen meestal in de wintertijd en alle problemen. 

Omdat we van een zeer hete zomer komen, de oppervlakte uitzetting is er, 

we komen in een koude oppervlakte inkrimping. Nu openen we de boeg van 

de ventilator, nu sluiten we hem, de energie is niet houtskool om op te 

stoken, het is het centrum van de Aarde. Dus die druk wordt geabsorbeerd. 

En het komt op een punt, weet je, dat je soms ziet dat de houtskool plotseling 

explodeert in het midden van het vuur, terug ontploft, de energie kan er niet 

in. En we krijgen het als back-up van een aardbeving. 

Dus het is gedaan door de Russen hoorde ik. En de Russen zeiden, ze 

kunnen de ergste in Istanbul maken, en dan nog een. Het is een goed verhaal, 

maar het is het echte fysieke leven op deze planeet op de bovenste lagen. 

Oké, maar hoe zit het met de zeeën, gaat het terug? 

K- Het is hetzelfde. We hebben cycli van de warmtebeweging, de kou en de 

warmte, op en neer. 

Bedoel je het tij? 

K- Het is het weertij, niet het water. Maar in het algemeen in Noord-Europa, 

hadden we een zeer zachte winter dit jaar, zeer zacht. We hadden slechts 

twee of drie sneeuwbuien in het noorden van Oostenrijk. Het is net lente 

midden in de zomer, je kunt naar buiten, het is 14 graden een paar dagen 

geleden. Maar dit zijn schommelingen in het weer. (3:16). En sommige jaren, 

drie, vier jaar geleden, was de sneeuw zo slecht. En hier op deze heuvel waar 

ik woon, is het allemaal groen. We zien nauwelijks sneeuw. Op de heuvel 10 

kilometer verderop, waar het onderzoekscentrum is, is het anders. En aan 

dezelfde kant, een andere heuvel 

Verderop kun je niet eens rijden. Vorige week moesten ze ondersteuning 

bellen om ze thuis te krijgen, van de gemeente met de bulldozers, wat je 

noemt, sneeuwschuivers. Het is een milder dan ongewoon, maar in wezen 

hoort het bij het leven van deze planeet. En als je Nederlander bent, zeg je, 



het heeft te maken met Carbon creation global warming. Dus we kunnen wat 

meer bomen verkopen. 

Vraag: Nee, nee, ik weet dat ik niet zo denk. Nee, maar ik verbind hier de 

punten vanuit uw leer. U zei dat we ongeveer 1 miljoen jaar vooruit zijn omdat 

we de zwarte deken (olie) uit zijn positie halen door het plasma. Dat heeft dus 

ook effect. 

K- Ja, zeker weten ja. Ze gaan ons er binnenkort de schuld van geven. Dat is 

precies, dan kunnen ze ons niet de schuld geven, want we hebben de vogel al 

"gedood." 

V: Het is een zieke wereld, zeggen ze. 

K- Maar ja. Met de creatie van het plasma veranderen we veel dingen. En in 

wezen is het wat de planeet accepteert als een verandering, het is geen 

afgedwongen verandering. Het is beschikbaarheid van acceptatie. (3:18). Dit is 

het verschil. 

V: Vandaag, morgen moeten ze het accepteren. 

K- Het hangt ervan af hoe je het wilt vieren, en hoe je het wilt doen. Het is 

alsof gisteren "Aswoensdag" was. En het is als, weet je, na Kerstmis, doe je een 

wens, je gaat weer afvallen dit jaar, en je neemt geen suiker meer of wat dan 

ook, of chocolade dit jaar tot je afgevallen bent, wat dan ook. Dat is wat 

Aswoensdag is. Je doet je belofte, wat je jezelf gaat ontzeggen, meestal 

ontzeggen mensen vlees of vis of wat dan ook. Tot de vastentijd over 40 

dagen voorbij is, en dan eten ze wat ze willen. 

Maar, wie bracht deze dingen binnen? En wat we accepteerden om in te 

geloven, accepteerde het om zo te zijn? We kunnen alles geloven, maar wat 

voor effect heeft het op ons? Plasma Technologie zal zeker verheffing van de 

Ziel brengen. Er zit iets in onze schaal, op de schaal. Maar wat zou het doen 

met de planeet, wat weer een interactie is met de Ziel van zichzelf. 

Als je erover nadenkt, wanneer je het tot de materiestaat hebt gemaakt, als 

CO2, kom je in de crisis van de opwarming van de aarde. Wanneer je dezelfde 

CO2 van de opwarming van de aarde verandert in de Gans van CO2, breng je 

mondiale liefde, omdat je de essentie van de emotie van de planeet toevoegt 

om meer lief te hebben, om een beter leven te leiden. Dus het is hetzelfde, 

het hangt ervan af welke toestand je gebruikt. (3:20). 

Als je het kunt invriezen, kun je er veel andere dingen mee doen. Maar in het 

stadium van de Gans staat ervan, als we het omzetten, maken we het 

beschikbaar energie voor iedereen. En dat is het verschil. Het is een zeer, zeer 

kleine stap. In het gebruik van de koolstof, zuurstof en waterstof, en het 

creëren van liefde. Met plasmatechnologie kun je echt "liefdesdrank" maken, 

zodat mensen van elkaar gaan houden. Omdat je velden creëert op de 

essentie van het niveau van... 



de kracht van de emotie. Er is niet veel, veel technologie voor nodig. We 

kunnen u letterlijk van dienst zijn. Ik kan de Gans maken van dat ??zoals het 

zegt. Ik heb het gemaakt. Ik weet hoe het werkt. 

V: Ik herinner me uw les, meneer Keshe, u zei, zelfs u kunt dicteren of u blonde 

of blauwe ogen wilde. 

K- Ja. Het is heel gemakkelijk om dit soort dingen te creëren. Maar is de 

planeet er klaar voor? Is je ziel klaar om het te accepteren? 

V: Mijn ziel, ja. Maar het probleem met de lichamelijkheid en ?? het meeste. 

K- Het heeft een beetje nodig, je moet het oppompen. Maar we moeten 

begrijpen waar we het voor nodig hebben. En wat we ermee gaan doen. 

Een van de evolutiestappen in de technologie, (3:22). Zoals ik al zei, het is 

gebeurd in de afgelopen week, twee weken. En dat zal veel veranderingen 

brengen voor de mensheid. En de mens zal hierdoor veel antwoorden vinden. 

Aanvankelijk ontwikkelde ik dit in 2010, en ik schoof het opzij, omdat ik dacht 

dat de mens er nog niet klaar voor was. Maar zo'n 12 - 13 jaar later, op de 

manier waarop wij les hebben gegeven, op de manier waarop Kenniszoekers 

sommigen hebben bereikt, werd het tijd om dit deel van de technologie, dit 

deel van de kennis, vrij te geven. En het is een verbazingwekkende 

technologie. 

Als je de Uitbreidingseenheden, de Compacte Eenheden op je tafel legt, voel 

je de essentie van de Schepping en de liefde van de Schepper. Zelfs onze eigen 

Kenniszoekers weten niet wat ze gebouwd hebben. Ze hebben het potentieel 

van wat op de tafel ligt nog niet beseft, letterlijk. 

Nog een vraag? (3:24). 

V: ... Mijn bedoeling is altijd geweest om al mijn hefboomeffecten of activa 

om te zetten in middelen om ze in liefde om te zetten. 

K- Ik geloof je... 

Q; ..?? en onder de mensen. 

K- De nieuwe technologieën hebben ons geen keuze gebracht. De 

ontwikkeling van de technologie heeft ons geen keuze gebracht. We kunnen 

het opbergen en zeggen dat de mens het niet begrijpt, of we kunnen het 

vrijgeven dat het de mens tot inzicht brengt. Het tweede heeft nu de 

overhand. 

V: Wat moet ik nu doen? Moet ik nog steeds doorgaan met het project? Of... 

K- Ja, je project is prachtig. Ik hou het in de gaten. We informeren je er alles 

over. 

V: Het probleem is dat het voor mij geen geldstroom is. Ik zit nog steeds vast 

in de materiewereld van geld. 



K- We creëren een geldstroom. Maak je geen zorgen als je het krijgt, we 

vertellen je wat je ermee moet doen. Het zal... 

Ik bedoel, zelfs met de eenheden voor je weet wel, de jaarlijkse kosten. We 

hebben gewoon niet de cash flow om dat allemaal te dekken. 

K- Het creëert zichzelf. Het creëert een overschot, dat je niet hoeft uit te 

geven, dat is het mooie ervan. Wanneer uitgevoerd. We hebben toegang tot 

veel technologieën, die... voor (3:26). Het is niet om uit te geven. Het is wat je 

niet uitgeeft, is wat je oplevert als besparing. Je hoeft niet uit te geven om te 

besparen, want je bent al... De ontwikkeling in technologie brengt ons nu 

altijd in die positie veel, veel dichterbij. 

Ik denk over drie tot vijf jaar. De meesten van ons zullen niet eten zoals we 

nu doen, of voedsel consumeren. Het is niet dat we niet uitgeven, we sparen, 

omdat we er de uitbreiding niet voor hebben. En een deel hiervan is wat ik 

zeer onlangs tegen Kenniszoekers zei, toen we jullie de pakketten aanboden 

op de Keshe Stichting voor gezondheid, en het voedsel, en de energie die nu 

in de pakketten zit, daar kunnen jullie je op abonneren. Het is niet wat je 

uitgeeft, het is wat je niet uitgeeft. Je bespaart door niet uit te geven. Veel 

ervan komt niet door meer uit te geven. Veel ervan komt dat je niet hoeft uit 

te geven. 

De unit zoals de Enhancement Plasma Enhancement Unit toegevoegd, kan 

een voeding faciliteiten, en de wellness faciliteiten. En het kost niet meer. Het 

is gewoon de toevoeging die we doen om het operationeel te maken voor die 

specifieke toepassing. 

Ja, want we zijn oud en hebben een uitkering, en we verdienen geen geld 

meer om dit alles te betalen. 

K- Dit is het probleem. Dit is eigenlijk één van de oplossingen die we zien. 

(3:28). En dit is iets, waar ik met de ambassadeurs en een van de wereldleiders 

over sprak, de afgelopen dagen. is dat we het voeden van uw land 

overnemen. Het maakt niet uit of je een armoedig Afrikaans land bent, wij 

nemen het over. En toen vertelde de ambassadeur me iets heel erg grappigs. 

Hij zei, weet je, een paar weken geleden hadden we een feest in het land, en 

ik moest het feest bijwonen. En de viering was dat ze de stroomvoorziening, 

distributie en productie aan een bedrijf hebben gegeven om te beginnen en 

hij is begonnen. En toen namen ze ons mee om te zien wat het is. Er waren 

twee lantaarnpalen in het midden van nergens. Dat was om te vieren, dat we 

erin geslaagd zijn om te beginnen. We hebben het contract, het land, aan een 

bedrijf gegeven om te beginnen met de bouw van onze 

elektriciteitsdistributie, en al het andere. We vieren de eerste twee 

lantaarnpalen, want die hadden we niet eens. 

En ik sprak met hem dat we met deze technologie geen lantaarnpaal meer 

nodig hebben. We kunnen de natie voeden. Dat is waar je bespaart, je hoeft 

niet uit te geven om te komen. Maar daarmee willen we bepaalde 

zekerheden, bepaalde manieren om dingen te doen. 



De sprong in technologie en kennis is zo groot. Veel gepensioneerden 

kunnen zich een heleboel dingen niet meer veroorloven. Dit jaar was een 

zachte winter, als het een strenge winter is in 

Engeland, weten we, tienduizenden sterven, omdat ze moeten kiezen 

tussen de verwarming of het eten. (3:30). Misschien over vijf jaar, 

misschien eerder, misschien over 10 jaar, hoeft niemand deze keuze te 

maken. 

Kunnen we toestaan, mogen we het huidige systeem gebruiken om mensen 

te voeden via draadloos zoals we begonnen zijn op ... zondag, en u test het 

volgende week? Of geven we op dezelfde manier de emotie van de warmte 

die je niet hebt, maar... Het lastige was dat nu de regering je toestaat om deze 

technologie te ontwikkelen om zowel de verwarming en de energie, 

waarschijnlijk je welzijn en hoe je het noemt, om je oude dag, welke 

aandoening dan ook in één systeem te hebben. Zouden ze snijden in je 

financiële steun? Ze zeggen je, je krijgt 500 dollar per maand, financiële steun 

pensioen. Nu leveren wij u de warmte, het voedsel, de energie, wat de Keshe 

Stichting doet, het kost hen niets. Dus we verlagen je inkomen met twee of 

300 euro. Ze laten je de 500 niet staan. 

Op dit moment zou ik mijn huurders moeten subsidiëren. En dat geld heb ik 

niet. 

K- Ja. In de komende maanden, zou het er niet moeten zijn, met wat we in 

project hebben met jou. En wat we zien. We hebben een zeer lastige positie 

met de nieuwe plasmaverbeteringseenheden. En die lastige positie moeten 

we goed benutten, zodat de meters niet op nul komen te staan. Veel mensen 

denken, ik heb een nulverbruik, en dat weten we. We hebben de kennis, we 

hebben de kennis gehad. Als we spelen met het veldspel van 90% - 80% 

hybride, (3:32). wij leveren 80% via plasma en uw elektriciteitsleverancier 

levert de andere 20, en zij weten dat ze een inkomen hebben. Maar met een 

druk op de knop kunnen we er 100% plasmaproductie van maken. Maar we 

hebben de levering (van elektriciteit) van de leverancier nodig om erin te 

komen. 

Dan zeggen veel mensen, oh, we kopen generator. Je probeert te doen wat je 

zegt. Het zal niet werken, want dan moet je een generator laten draaien, en je 

moet dit en dat doen. Dus, we gaan in het normale heden vandaag. Wat gaat 

er gebeuren, waarom werkt de elektriciteit of een door de overheid gerunde 

generator voor jou om je stroom te kunnen produceren? 

Oké, we komen op een punt. 

In Amerika moet je voor omgekeerde stroom (reactieve energie terug) 

betalen, als je stroom produceert of teruglevert aan het net. In andere landen 

niet. Maar wat is er gebeurd, wij geven je 100% vermindering. Voor ons, we 

hebben het, we hebben het gebouwd, we hebben de machine, we hebben 

het al jaren. Nu produceren we deze nul stroom. Wat is de verzekering tussen 

u en uw regering met betrekking tot de stroomvoorziening, die ze alle kabels 

neerleggen, alle centrales, de regering moet betalen en u draagt er niets aan 



bij, omdat u uw (eigen) energie produceert. Overheden zullen je in de 

toekomst verplichten om het hybride systeem te gebruiken, dat je je energie 

produceert. Maar toch zullen ze je opzadelen met heffingen, dat ze je de basis 

leveren. Dit gaat niet veranderen. Het is maar hoe snel de overheid het 

doorheeft. 

Dit is, als je zegt, we zijn gepensioneerden we kunnen het niet betalen. We 

kunnen je 100% energie geven. (3:34). Binnen een maand zal uw 

elektriciteitsbedrijf uw elektriciteit afsluiten voor 

zeker. Je gebruikt ons niet, je hebt ons niet nodig. Of je gaat naar je 

elektriciteitsbedrijf en zegt, we hebben jullie nodig om het meeste te 

produceren. Maar we nemen niet van jullie, maar hoeveel zouden jullie ons 

aanrekenen voor het gebruik van jullie input? Wat denk je dat ze je zullen 

antwoorden? 

V: Dat je altijd moet betalen. 

K- Je loopt er van weg. Welke oplossing we ook zetten is een 

tussenoplossing. Tenzij we door het huidige systeem gaan, dat we hebben 

ontwikkeld op een, wat je noemt, het tafelblad en dan als het komt met het 

energie voedsel, oké, snij mijn elektriciteit af, ik heb het niet nodig. Want ik 

heb mijn televisie om plasma te ontvangen, plasma omgezet in energie, en 

de televisie werkt. We hebben de technologie, we weten hoe het moet. Als ik 

eenmaal in huis ben, kan ik mezelf verwarmen en opwarmen. En als ik een 

kopje water wil koken, zal het koken. En ik krijg mijn energie en eten. En de 

overheid zegt, je kunt niet uit het huis komen omdat je een ?? gebruikt waar 

wij voor betalen. Je draagt niet bij, je betaalt geen belasting voor elektriciteit, 

je betaalt geen belasting voor de supermarkt, die winst maakt voor ons, 

werkgelegenheid en de rest. 

We zijn van, we creëren gewoon een leeg gat voor een paar jaar, misschien 

zelfs sneller als we sneller gaan. Maar de overheid zal het inhalen. Je moet, je 

wilt diensten je moet. Er zijn minder ziekenhuizen, minder dokters. Dat is de 

realiteit die we zien. En dat is waarom wij, voordat iemand anders het doet, de 

regelingen hebben opgezet. Oké, we vragen je 2.000 euro voor je 

garantiebeveiliging ?? rijkdom. Min of meer, je hebt de overheid niet nodig, 

(3:36). je hebt geen ?? nodig. Ze komen niet naar jou, ze komen naar ons. We 

willen een deel van dit. 

Dat weet ik zeker. Uiteindelijk moet je ons betalen, om hen te betalen. Maar 

hoeveel minder? En hoeveel gat heb je in deze ruimte tijd kloof? Weet je, wat 

ze zeggen, drie dingen zijn gegarandeerd, geboorte, dood en belastingen. Ze 

gaan je... 

V: Wat me ook dwars zit, is dat waar ik ook kijk, ik zie dat ze apparaten 

installeren om mensen te volgen en ons in feite gevangen houden. 

K- We hebben ze het recht gegeven. Je woont in Los Angeles. In Los Angeles 

geef je door de papieren die je tekent blijkbaar het recht aan de operators om 

je locatie op je mobiele telefoon door te geven aan de overheid. Dat ze 



lokaliseren om te zien hoe het verkeer is, hoe ze het kunnen controleren. De 

mobiele telefoon informatie wordt de controle van het verkeer en een 

heleboel andere dingen. 

V: Ja, maar op elke straathoek hebben ze nu wat mij lijkt op een plek waar 

ze gaan controleren wie zich waar, wanneer en hoe verplaatst en dan in elk 

straatlicht hebben ze wapens. 

K- Ik weet het niet, dat is Amerika. In de rest van de wereld kunnen we ons 

deze geavanceerde technologieën niet veroorloven. Maar vergeet niet, ze 

zeggen, als je ergens in Beijing op straat bent binnen zeven minuten zal de 

regering je vinden. Dus het is niet alleen Amerika. Ze hebben het getest. 

(3:38). Als je binnen zeven minuten in Beijing rondloopt kun je gelokaliseerd 

worden. Gezichtsherkenning. 

R: Als je een verloren kind had, zou je dat dan niet willen kunnen lokaliseren? 

K- Het hangt ervan af, wat we willen accepteren. Weet je, jaren geleden, in 

de jaren tachtig en negentig, reisde ik voor mijn werk naar de meest vreemde 

plaatsen ter wereld. En er was een merk, ze zijn nog steeds op de 

luchthavens. Ik zie hun winkels. We hadden hun horloges, een geel horloge. 

Heel zwaar. Ze bonden het vast, je kon dit horloge niet doorsnijden. En ze 

garandeerden 24 uur redding, waar je ook was. Je werd ontvoerd, je viel van 

de klif, wat dan ook. Je betaalde enorm veel geld in die dagen. En we 

moesten wel. Ik haatte het om dit ding te dragen. Het is een ton om je pols. 

Maar het had een locator, we betaalden om gelokaliseerd te worden. We 

betaalden letterlijk. We gaan naar onbekende landen in Centraal Azië voor 

werk, of naar Afrika, we betalen om gelokaliseerd te worden. Nu betalen we 

om ons te lokaliseren, het maakt niet uit wat we doen op de mobiele 

telefoons. En eigenlijk betalen we heel weinig. Vroeger betaalden we 35 - 

40.000 per jaar om een noodgeval te kunnen dragen, deze horloges te 

gebruiken. 

En de technologie van vandaag lokaliseert je, (3:40). anders kun je je mobiel 

niet vinden. Je wilt een mobiel hebben, je wilt bereikbaar zijn. Je weet 

wanneer we naar veiligheidsvergaderingen gaan. We ontdoen ons letterlijk 

van alles op ons lichaam. In een hoge veiligheidsvergadering, dragen we niet 

eens shirts en jassen. En ik was met een zeer hooggeplaatste officiële 

veiligheidsman, .. 4 weken geleden. Hij zegt, Mehran, je dacht dat je een 

manier had om je broek uit te doen, ze hebben me erin geluisd. Ik zei, waar? 

Hij zei, dat wil je niet weten. Hij zei, nu, ik moest wel, het hoort bij mijn werk 

om geïmplanteerd te worden. En het ergste is, ze hebben een microfoon erin, 

ze horen zelfs als ik praat. 

Dus, wat weten we over, wat we weten. We krijgen een aanraking, we krijgen 

uitslag op de huid, dan plant iets in je. Het is niet meer, hoe je het noemt. Ik 

heb twee standpunten over dit soort effecten. Ik hou van de manier waarop 

de Chinezen het doen. Door zo'n enorme structuur te creëren. Ze geven de 

burgers een gevoel van veiligheid en het is moeilijk voor de crimineel om te 

doen, omdat ze weten dat ze ontdekt kunnen worden. Vechten om het te 

stoppen, of een toestand creëren die je nooit kunt stoppen. En dit is het 



standpunt over het Chinese punt. Ik heb het gezien, ik woon graag in China. 

De veiligheid gaat het voorstellingsvermogen te boven, je loopt veilig, je bent 

veilig op elk niveau. (3:42). Je gaat naar een van de schoonste landen op deze 

planeet. Alles wordt in de gaten gehouden. De overheid laat geen mensen 

toe, creëert geen omstandigheden voor mensen om een misdaad te plegen. 

Het is niet dat het een misdaadloos land is. Maar de Chinese regering heeft 

alles in het werk gesteld om criminelen geen kans te geven. 

Maar hebben ze niet veel corruptie? 

K- Corruptie, degenen die de corruptie aan de top veroorzaakten zijn allemaal 

geëxecuteerd. President Xi van China, toen hij 10 jaar geleden aan de macht 

kwam. De corruptie die je nu hoort, is er, maar onder het tapijt, veel dieper, en 

je moet heel goed zijn om het te verbergen. Maar als je hoort dat er in de 

eerste 2 tot 3 jaar van zijn bewind, 10.000 mensen per jaar werden 

geëxecuteerd. De helft van hen waren mensen die 

corruptie en al het andere namen. Het is nog steeds 

gaat verder. Maar China's omkoping en corruptie is nu heel erg weinig. Het is 

er waarschijnlijk nog, we zien het niet, maar het is weg. Zoals het vroeger was, 

het is weg. 

Het is gewoon dat ik niet het vertrouwen heb, dat het systeem hier 

welwillend is. 

K- Nooit geweest. Dat is jouw verbeelding. Het kan niet zijn. Het kan niet. 

Omdat het van nature mensen als Trump creëert. Dat is de aard van Amerika. 

Hebzucht, meedogenloosheid, alles om te bezitten. Amerikaanse Droom. 

Denk je dat Biden beter is? (3:44). 

K- Hij is erger, maar hij weet het beter te verbergen. Ze komen allemaal uit 

dezelfde school van gedachten. Maar politiek gezien is het hoe je het je 

voorstelt, en hoe je het stelt. Maar het uitvoeren is totaal anders. U leeft in een 

democratie in de Verenigde Staten, wat een schijndemocratie is. De mensen 

in China leven in een democratie, die voor hen echt vrij is. Zolang je niets 

verkeerd doet, geen interactie hebt met de regering, en je zaken zo op orde 

houdt, ben je er, omdat je weet wie de baas is, wie onderaan staat en wie 

bovenaan. In het Westen hebben we dit niet. Ik denk dat een van de 

draaglijkste naties om in te leven China is, op dit moment. Zullen ze in de 

toekomst veranderen? De mens zal het zien. Maar ze gaan voor faciliteren, 

dan voor voorkomen, want faciliteren brengt preventie met zich mee. 

V: Wat we hier horen is dat ze de leiders 

vermoorden. K- Bedoel je in de VS of in China? 

In China. 

K- Oh, je wilt niet weten wat we in China horen over de Amerikanen. Geloof 

je het? Er is een traditie, en er is een manier, het leven wordt gerespecteerd in 



China. Daarom heb je zoveel oude mensen. Wat ze je laten geloven is niet wat 

het is, (3:46). en niet alles. 

Oké, een laatste vraag. Ik zal niet veel geld meer hebben om te investeren in 

de volgende voorschotten van de Keshe Stichting. Dus, wat moet ik doen? 

K- Van de besparing die je zult hebben. Het probleem is, we, zoals ik al zei, 

geen probleem. Met de ontwikkeling van de nieuwe technologieën en waar 

het zit. Je moet je iets heel, heel duidelijk realiseren. Wat we hebben 

uitgelegd en wat we kenniszoekers laten ontwikkelen, zoals de afgelopen 

twee weken, is al meer dan een jaar, twee of drie jaar geleden gepland. 

Omdat we het zaad ervan al eerder aan hen leerden. En we zagen dat we 

ongeveer een maand, twee maanden geleden op dat punt kwamen. En na 

het financiële probleem dat we hadden met wat er nu gaande is met de 

politie en de rest. Dit zal ons werk niet afleiden van waar we heen willen. En 

we hebben al een stap gezet om met de regeringen te onderhandelen. 

De onderhandeling met de overheid is heel eenvoudig. Wij geven u de 

technologie, die het toegankelijk maakt, en die het voor u rendabel maakt om 

niet uit te geven. En nu zijn we in onderhandeling met zeven, acht 

regeringen, op het hoogste niveau met wereldleiders. En als men eenmaal 

aanslaat, zien we hetzelfde, als wat we zagen met de distributie van de 

technologie via de "Sleutel," toen we de technologie gaven in ruil voor vrede. 

(3:48). Dit zal heel snel gaan, misschien in de komende twee jaar. Dan zullen 

jullie de voordelen ervan zien. We zijn aan het praten, we zijn plannen aan het 

maken voor deze dingen. We werken eraan, het is niet iets wat we zomaar 

gaan doen. We maken al deel uit van verschillende onderhandelingen met 

verschillende dingen. 

En ik voorzie dat veel dingen niet kunnen, we hebben niet de infrastructuur 

om deze dingen massaal te produceren. We zijn al begonnen met 

onderhandelen met grote bedrijven in de wereld. Over de directe 

onderhandelingen. Philips International Holland onderhandelt rechtstreeks. 

Ik kom er vandaan, ik ben er trots op om met hen samen te werken. In 

onderhandeling met de medische toepassing van de Keshe Stichting. We 

hebben een kanaal geopend. We kunnen het niet doen. Maar de 

samenwerking met Philips International, waar onze bloedlijn vandaan komt, 

mijn vader is een van de directeuren, ik vertrouw het bedrijf direct. En we zijn 

de onderhandelingen begonnen. De medische toepassing gaat rechtstreeks 

naar Philips International. Voor ons duurt het jaren om een fabriek op te 

zetten, infrastructuur. Philips ik weet hoe ze werken, het zal maanden duren. 

Dus nemen we deze binnenwegen. Met de energieproductie hetzelfde. 

Bedrijven waarmee we praten, gaan er direct in. De gezondheidstoepassing is 

min of meer gerijpt. En het moet gedaan worden. En als je 10 gevallen hier 

gaat doen, 5 gevallen daar, nee. Philips zal het binnen een jaar, twee jaar in elk 

ziekenhuis in de wereld hebben. Dus, we zetten daar stappen in. We gaan 

naar de wereld. Omdat de technologie nog niet volwassen is. Het is nog maar 

de laatste hand. Want ik weet wanneer het volwassen is. (3:50). 



Dan brengen we implicaties naar de regeringen. De transmutatie duurt nog 

weken. Hoe gaan we dan alle Afrikanen tegenhouden om niet naar New York 

te gaan? En alle mensen in Washington wegrennen, omdat alle Mexicanen in 

Washington zijn? Dit brengt nieuwe toepassing, maar de regeringen zijn er 

wijs uit geworden, ze moeten wijs worden. 

En een deel van de 24th van maart is het begin van een nieuw jaar en het 

begin van een nieuw leven voor wereldleiders. Ik werk 20 uur per dag en alles 

is jaren vooruit gepland. Dus hoe zal de technologie de komende maanden 

tot u komen? Kunnen wij, kunnen jullie je leiders, burgemeesters, 

presidenten of wat dan ook, uitnodigen om te luisteren naar het onderwijs, of 

naar de wat wij noemen, 24th bijeenkomst? 

De wat jullie noemen, de Blauwdrukdag, de 13th Blauwdrukdag is al gezien 

door vier of vijf van de machtigste wereldleiders. Ik heb ze persoonlijk 

gestuurd. Ze hebben bevestigd dat ze het hebben ontvangen, ze bekijken 

het. Ze weten niet wat ze ermee moeten doen. 

V: Hoe overtuig ik mijn 80-jarige man, dat ik geen geld weggooi, en de 

belastingadviseur? 

K- Als hij ziet dat hij niet hoeft te betalen om elektriciteit te hebben, heel 

simpel. De eenheden die we hebben geplaatst en die bij ons zijn, gaan door 

de certificering, we moeten ze certificeren. (3:52). We waren zelf aan het 

certificeren, wat CE standaard is, dat kunnen we doen. Maar we besloten voor 

de zekerheid het extern te laten certificeren. Ik denk dat we nog twee, drie 

weken nodig hebben en dan worden ze vrijgegeven. 

Het gaat er niet om de eenheden uit te krijgen, het gaat om de certificering 

van de eenheden. Want als we zelf certificeren kunnen we het meteen doen. 

Maar we zagen kenmerken, we zagen dingen die we besloten, voor dit 

internationaal gaat moet het extern gecertificeerd worden. Dus deden we het 

met de MaGravs, de eerste keer dat we de MaGravs uitbrachten in Italië. We 

kregen ze gecertificeerd, hoe noem je dat, geteste certificering volgens de 

Europese norm. We besloten hetzelfde te doen met de plasmaunits, de 

zogenaamde Compact Units. Ze zullen worden gecertificeerd als een externe 

certificering, we moeten het doen. Anders, je zag de units, de units werden 

getoond op de 13th , ze zitten daar allemaal. Het is vooral om de Stichting te 

beschermen tegen toekomstige, wat je noemt, claims en ongelukken. 

V: Dus, moeten mijn huurders hun 1.000 dollar per jaar betalen voor hun 

gezondheidszorg? 

K- Als ze er deel van willen uitmaken, ja. In april, degenen onder u die 

getekend hebben in de verzekeringen van de Keshe Stichting, wat ik noem, 

plasma polissen ervan, voor verschillende toepassingen. U krijgt een 

uitnodiging om de Enhancement Units te doorlopen door de artsen voor 

certificering, dat we alles op niveau hebben gebracht. En dan weer zes 

maanden later, krijg je nog een keer een uitnodiging. Twee keer per jaar moet 

je het systeem doorlopen. (3:54). Het is in ons voordeel om het te doen. Want 



als we het tijdens het proces zien, vertel je ons dat je dit in je lichaam hebt 

gezien, of dat in je lichaam, je hebt dit en dat gevoeld. 

We nemen je mee terug in het proces om via onze artsen te begrijpen wat er 

is gebeurd, wat er moet gebeuren. Dat over zes maanden geen groter 

probleem wordt, en twee jaar verder. 

Een deel van het beleid dat we uitstippelen is om, zoals we zeggen, "de kiem 

bij de bron te smoren." En het gaat terug naar onze artsen. Als we bezig zijn 

met testen, wat je noemt, het controleren van wat dan ook, als onze artsen 

iets abnormaals zien, wordt je gevraagd een week, twee weken, drie weken, 

vijf weken in het systeem te blijven tot we zien dat het klaar is. Het is niet dat 

je zomaar binnenkomt en weggaat. De screening, vooral het eerste jaar, is om 

toekomstige problemen te voorkomen. Als we het zien, wordt je automatisch 

gevraagd om te blijven. En als je weigert te blijven, annuleren we de polis. 

Hebben we ook een dienstdoende dierenarts? 

K- Ja, ze hebben een ziel. Maar we weten niet of het goed of slecht voelt. Ik 

weet dat je van je hond houdt, maar alles is hetzelfde. 

Ja, want we hadden weer meer aanvallen. Gisteren hadden we vijf aanvallen. 

K- Jij moet dat afhandelen. (3:56). Hoe dan ook, we leren, we voegen toe, en 

we ontwikkelen ons steeds verder. En we zijn 20 jaar uit die kinderschoenen 

gekomen met alle problemen die we hadden. En nu zijn we op de weg die we 

wilden gaan. Zelf fabrieken bouwen en dit soort dingen zou veel tijd hebben 

gekost. We hadden de onderzoekscentra, we geven de distributie en 

productie aan grote bedrijven. We zijn al met 3 bedrijven begonnen. Philips 

International zeker, en de Keshe Foundation Wellness Center. Tenzij ze hun 

beleid veranderen, zijn wij het. Voor mij is het een thuis, en we moeten zien 

wat de volgende stap is in de ontwikkeling. 

Oké, nog een vraag met deze 

eenheden. K- Je wordt slechter dan 

Jalal. 

Ik heb het opgespaard. Ik heb het iedereen op alle vergaderingen gevraagd 

en ik krijg geen goede antwoorden. Ik moet naar het paard komen om het uit 

de paardenmond te horen. 

K- Zoals president Nixon zei, de verantwoordelijkheid stopt hier, gaat niet 

verder. Oké. 

V: Dus met deze, u zei dat deze eenheden die komen 10 kilowatt zijn? Ik dacht 

dat ik twee kilowatt had gekocht. 

K- Het vermogen van dit systeem gaat naar vraag en wat uw huis toelaat, 

laat het toe. V: 

Dus we kunnen het niet te zwaar belasten. 



K- Uw zekeringkast zal ontploffen, wij niet. Uw standaard toepassing zal u 

niet verder laten gaan dan wat wettelijk is toegestaan. (3:58). En blijf binnen 

de limiet. Vergeet niet, dit is hybride plasma. Dus ze gaan naar de vraag. Maar 

je hebt een proces met je leverancier aannemer en je bedrading in het huis. 

Ja, ik dacht dat de eenheden die ik kocht pre-hybride waren? 

K- Ja, maar nu krijg je de hybride. We vertellen je niet alleen, je gaf ons iets 

anders. Je krijgt wat er binnenkomt. 

Oké, geweldig. Dank u. Dus ik hoef geen extra dieet te plannen dat ik 

genoeg geld heb voor de volgende technologie? 

K- Vergeet niet, met de nieuwe eenheden die komen met de hybride is 120 

of 150 euro per jaar, vergoeding voor 20 jaar. Je wordt teruggezet. Ja. Maar 

laten we zien wat er komt... 

Dat is het probleem voor mij. 

K- Je bespaart genoeg van je huurders, maak je geen zorgen. De grootste 

besparing voor jullie Amerikanen komt in de zomer. Jullie houden ervan om 

jullie airco's op volle toeren te laten draaien. Maar deze keer betaal je er niet 

voor. 

V: Ik heb huurders die lijden onder de hitte omdat ze het geld niet hebben. 

K- Nu moeten ze het geld hebben, met deze technologie moeten ze het 

hebben. Als we tot een overeenkomst komen, dit is iets wat we... We moeten 

heel voorzichtig zijn als we dit op het hoofd slaan. Op een bepaalde manier, 

als we tot een overeenkomst komen, met de energieproducenten, met de 

regeringen aan de energieproducenten dat zij een basis 

achtergrondvoorziening leveren, zoals voorheen. Maar de mensen zullen een 

vergoeding betalen, zoals voor een auto. Je weet wel, je betaalt belasting op 

je auto's. Dan maakt het niet uit hoeveel je gebruikt. De meter gaat het raam 

uit. (4:00). 

V: Ja, maar toen ik u het overzicht van de kosten van mijn eenheden stuurde, 

zijn er meters die ik 500 of 600 dollar per jaar heb. En als we dan 120 of 150 

toevoegen voor de servicekosten... 

K- Ja. Maar als je maar 100 dollar betaalt voor de elektriciteit van de 500 of 

600. Begrijp je dat? 

Ja. Nou, u zegt tot 50%. 50%, is 250 dollar besparing. 

Maar kijk uit wanneer het binnenkomt. Het begint rond de 50, maar het 

bouwt op tot 7080% plus. We houden het goed in de gaten, we moeten het in 

de gaten houden. Als ik het op nul zet, heb je geen vermogen. Dit is een zeer 

delicate positie waarop we zitten, en we zijn onderhandelingen begonnen 

met de regeringen, en we doen het in verschillende continenten, die niet 

kunnen worden beïnvloed. 



En dat is, laten we. Het voordeel met dit hybride systeem is enorm, buiten het 

appartement dat je hebt. 

Het voordeel is dat er een terugkoppeling is naar het systeem plus het 

gebruikssysteem. Het plasma heeft een dubbele kant. We kunnen de 

elektriciteit tot nul reduceren, maar onderhandelen vooraf met de overheid. 

Het zal per gebied gebeuren. De natie hoeft niet 30 miljard te betalen om een 

kerncentrale te bouwen om nog eens 150 miljard uit te geven, (4:02). in de 

komende 10 - 40 - 50 jaar om het te slopen. Dus in plaats van vijf 

kerncentrales te bouwen, wat nu op de kaart staat, omdat de natuurlijke 

bronnen vol raken. De regering kan één kerncentrale bouwen, misschien een 

wat ik noem, normale brandstofcentrale om een basisnet te voorzien. En 

miljarden besparen voor de natie. Dus, als je nu 150 miljard gaat uitgeven om 

vijf kerncentrales te bouwen, geef je nu 30 miljard uit. Je bespaart 120 miljard. 

Dat moet naar de natie. Je geeft het niet uit. Maar je hebt er een inkomen 

van. Zo leggen we de zaak voortaan voor aan de regeringen. 

We bereiden ons voor op onderhandelingen met de Oekraïense 

regeringsleider, vanwege de elektriciteitstekorten, die hen een 

voorzieningszekerheid zullen geven door hun eigen toepassing. Maar als we 

dat eenmaal openen in Oekraïne, wat zou de rest van de Europese naties, 

hetzelfde willen. We moeten de technologie als een pakket verkopen. Nu het 

volledig gecommercialiseerd is, kunnen we het laten zien. 

En het moet geaccepteerd worden. Omdat er enorme energie lobbyisten 

zijn die niet willen dat dit naar buiten komt. Het is hoe je ermee omgaat, hoe 

je het brengt. En aan het hoofd van de Keshe Stichting zitten is het jongleren 

dat ik dag en nacht doe. Ik handel met Kenniszoekers, voor een Gans, een fles 

van de GANS die ze hebben, (4:04). 

onderhandelen met Kenniszoekers die 

ons hielp en we geld verloren, moeten we iets voor hen regelen, de 

ontwikkeling van de technologie regelen, onderhandelen met de regeringen 

en al het andere. Ik werk 20 uur per dag. 

Maar het mooiste komt, als we het aan de Oekraïners geven, willen de 

Britten het, de Amerikanen willen het. Dus, we moeten tot een gezond 

verstand komen om het te leren zoals we dat in het openbaar doen, dat 

iedereen zijn eigen systeem maakt. Dan hoef je niet jaren en jaren te vechten, 

elke stad zal 100 mensen hebben, 100 groepen die de systemen voor iedereen 

maken en onmiddellijk toepasbaar worden. 

Hoe we dit de komende twee jaar aanpakken, wordt cruciaal. Ik word voor 

99% vermoord. Maar we moeten kijken hoe we, dan wordt het toepassen van 

het farmaceutische, dan wordt het toepassen dat je geen voedsel nodig hebt. 

Hoe krijg je de landbouw, die de boeren al duizenden jaren verbouwen, zover 

dat we het niet nodig hebben. 

De impact van wat komen gaat, testen we heel zachtjes met u op zondag, en 

dit en dat, maar het is enorm. Hoe kan ik het weten? De Afrikaanse landen 

zullen hier snel op inspringen, omdat ze hun land willen voeden. De 



Amerikanen willen het tegenhouden, omdat ze Afrika niet kunnen 

overspoelen met goedkope rijst en de diplomatie beheersen. En de Chinezen 

hebben een andere agenda. Ik heb een strijd met de Iraanse regeringen aan 

de andere kant met hun religie. Het is niet makkelijk om mijn stoel te pakken. 

Kom alsjeblieft, iedereen en ga zitten. Je zit daar en je ziet het. (4:06). Maar we 

zijn geboren diplomaten, we zijn geboren onderhandelaars. 

Het kostte me twee, drie jaar om de Britse regering in Downing Street te 

overtuigen dat het miljarden kan opleveren. Ze wilden het niet accepteren. 

Toen ik begon te maken, zeiden ze, oh Mr. 

Keshe je maakt te veel. We moeten meedoen, we kunnen het zelf. Ik zei, doe 

jij het maar. Geen probleem. Ik ga al jaren met deze diplomaten en politici om 

en ik heb geleerd hoe ik met ze om moet gaan. Ik speel altijd de dwaas, maar 

ik weet precies waar ik ze als clown naartoe breng. Precies waar ze moeten 

zijn. Maar de clown aan het eind blijken zij te zijn, niet wij. 

Maar op dit moment, vooral nu we de energie hebben laten zien, en dan 

komt de implicatie van de levering ervan, die tot levering komt. Dan heb je de 

landbouw. Ik reis naar China. De Chinezen verwachten iets anders, en er ligt 

iets anders op tafel dat hen versteld zal doen staan. Wat wordt de volgende 

stap? 

Wat gaan we doen met Rusland? Wat gaan we doen met de Verenigde 

Staten? We hebben een enorme basis in Brazilië en Mexico. Gaan ze wachten 

tot alle huizen in Amerika alle eenheden en alles hebben? Of gaan we 

universele toepassing zoals we onderwijzen, maar de Stichting blijft 

internationaal in positie. 

Het grootste probleem komt in de komende maanden. Transmutatie wordt 

een groot probleem voor overheden, paspoorten worden irrelevant. Je maakt 

je zorgen over een beetje energie bij je huurders. Ik heb hoofdpijn hoe ik ga 

verkopen aan regeringen. 

Weet je, (4:08). onze eerste overbrenger is een Amerikaan. En vorige week, of 

de week ervoor, zei ik tegen hem, jij beweegt, ik zeg je niet wat je moet doen. 

En hij luistert. Hij is een van onze mooie kenniszoekers. Hij zei, ik was daar, 

maar ik wist niet zeker of ik daar was, ik moest mijn ogen openen om te zien 

of ik nog steeds in de VS ben of in Oostenrijk. Het is zo echt. Het is zo 

compleet. We moeten het gewoon de fysiek geven. En het is klaar. 

In de tussentijd... 

K- Er is geen tussentijd, het moment dat we erin zitten. De tussentijd voor de 

Keshe Stichting is voorbij. 

V: Zoals, ze doen nu al deze mRNA ontwikkelingen, ook met dierenvaccins, 

en ik denk dat de problemen van mijn hond, waarschijnlijk begonnen zijn 

met vaccinaties. En ze zijn wettelijk verplicht. Wat moet ik doen? Voldoe ik 

eraan? 

K- Ik weet het niet. Ik ben heel helder van geest, want ik heb de schade van 

vaccinatie op mijn kinderen gezien. En ik ben het er niet mee eens. Maar je 



moet kijken welk deel van de vaccinatie, en wat de risicofactor is. Ik zal niet 

toestaan dat mijn kinderen bepaalde vaccins moeten hebben zoals ze het 

hebben, omdat ik weet wat het probleem is. Maar ik zie niet in waarom 

kinderen niet kunnen worden gevaccineerd met de vaccins waarvan we 

weten dat ze veilig zijn, het is ermee gedaan, we zien er geen bijwerkingen 

bij, niets ermee. Er zijn twee of drie vaccins die het probleem veroorzaken. 

Ik sprak Mario gisteren in het Exhibition Center, hij zei, weet je, Mr. Keshe, er 

zijn mensen die nog steeds Covid vaccinaties doen. Ik zei, wat? Zijn ze niet 

klaar? Nee, nee, er zijn mensen die dat doen. Zijn er eigenlijk dwaze mensen 

die de Covid vaccinaties nog doen? (4:10). 

Ja. Vooral in de Verenigde Staten. En ze laten je er nu zelfs voor betalen. 

Mensen gaan er nog steeds heen. 

K- God helpe hen. Maar we weten wat we doen, wat we moeten doen. Als we 

de risico's kennen, kunnen we ze vermijden, maar wat veilig is, is voor onze 

kinderen. Ik ken een man genaamd Peter in België, ze namen hem mee naar 

het parlement, naar de rechtbank om te zeggen dat hij geestelijk dement is, 

omdat hij tegen de 3 "M" injectie is, drie injecties door elkaar. 

Juist, en dan willen ze je misschien opsluiten in een psychiatrische inrichting 

en je medicijnen geven. 

K- Ja. Waar we het Iraanse vliegsysteem voor het eerst lieten zien was in zijn 

centrum. Hij had jaren strijd met de Belgen, omdat hij zei dat deze injecties 

deze bijwerkingen hebben en we hebben het gezien. We zien het vandaag. 

Hoeveel autistische kinderen we hebben, hoeveel kinderen we hebben met 

verschillende mentale condities. Het rapport aan de Senaat bevestigt het. Ze 

weten het. En ze zeiden dat ze het wisten. Maar wie nam het smeergeld aan? 

Wie nam het smeergeld aan? 

Ons Iraanse team vertelde me twee of drie weken geleden, hoe we in de 

Nationale Defensie Universiteit problemen hadden met de man die was 

aangesteld. Blijkbaar was hij goed 

omgekocht, en hij had dit bij andere mensen gedaan, en nu zit hij op het 

onderzoek. 

(4:12). Maar in die tijd, als die man niet had gedaan wat hij deed, zouden 

miljoenen Iraniërs zijn gered en de technologie zou niet zijn gegaan zoals het 

ging, want het toonde 100% correctie in de Nationale Defensie Universiteit. 

Mensen. 

V: Dus we moeten ploeteren zoals we hebben... 

K- Luister, als we alles hebben. We moeten doorgaan, want we kunnen geen 

zelfmoord plegen om dit leven te veranderen. Dus, het ergste is, ik heb heel 

slecht nieuws voor je. Als we alle energie gesorteerd hebben, en al het welzijn 

gesorteerd, en al het voedsel gesorteerd, dat je geen besmet voedsel krijgt 

direct uit het systeem en al het andere. Het slechtste nieuws is dat je nog 200 



jaar zult leven. Dus het ploeteren gaat nog langer door. Begrijp je dat? Dus we 

kunnen maar beter goede ploeteraars worden. Hartelijk dank. 

Rick, zullen we het voor gezien houden? We zijn lang genoeg 

doorgegaan voor vandaag. Ja, natuurlijk meneer Keshe. 

K- Hartelijk dank, en tot de volgende keer. Degenen die zondag bij ons 

waren voor "Dineren met de Schepper", zorg ervoor dat je elke dag tussen vier 

en zeven aanwezig bent. En vergeet niet, schrijf op wat je voelde, proefde, at 

en hoe je je emotioneel gedroeg tegenover jezelf. Hoe je sliep, hoe je je 

gedroeg tegenover anderen, wat andere mensen om je heen zeggen over je 

gedrag, je emotionele gedrag. En we willen niet dat je op dieet gaat, of dat je 

je niet goed voelt, want we voeden de Ziel. (4:14). Misschien moet je de eerste 

week je Ziel uitbreiden in wat voor emoties dan ook, en al het andere. En blijf 

alsjeblieft niet langer dan een half uur aan de lijn. We controleren het, omdat 

we denken dat het niet langer dan een half uur moet zijn. Tenzij je, wat je 

noemt, zwaarlijvig bent en 3 uur wilt zitten om te eten. 

Degenen onder u die bij ons zijn met de, hoe je het noemt, de Compacte 

Eenheid, zorg ervoor dat u uw bestellingen plaatst, laat ze betalen. Omdat we 

orders blijven ontvangen, moeten we precies weten waar we het gaan doen. 

Als onze onderhandelingen met de regeringen en al het andere doorgaan. En 

de wat u noemt, we hebben hoogstwaarschijnlijk een nieuwe Blueprint Days 

in de komende paar weken, want we hebben een aantal nieuwe interessante 

dingen op de markt en om u deze volgende stap in de technologie te laten 

zien. Hartelijk dank. 

En hopelijk tot volgende week. 

R: Ik denk dat dit een einde maakt aan of 474th Kenniszoekers Workshop hier 

op donderdag 23 februari 2023. Onze volgende openbare onderwijsworkshop 

zal de One Nation, One Planet, One Race voor wereldvrede en 

rechtvaardigheid zijn. En die volgt op dinsdag 28th februari. En die begint om 

16.00 uur Centraal Europese Tijd. 

K- Ik heb net een bericht gekregen van ons team om u eraan te herinneren 

dat degenen die de plasmaspiegels hebben gekocht, (4:16). waarvan we 

zeiden dat ze in maart klaar zouden zijn. Ze zijn klaar en worden volgende 

week geleverd. Dus verwacht u dat alle spiegels worden geleverd 

volgende week. En dan zullen we je in de lessen vertellen hoe je het moet 

gebruiken. Want het is ongeveer een maand eerder klaar dan we dachten. 

We noemen ze de "geavanceerde versie plasmaveldspiegels." Het is geen 

platte, het is degene die veel meer effect heeft, een krachtiger effect dan de 

andere. Dus u zult ze ontvangen en laat ons weten wanneer u ze ontvangt, 

alstublieft. 



Een laatste vraag over de vergadering van volgende week. Jefferson 

vraagt, is dat om 4 uur 's ochtends of 4 uur 's middags? K- 4 tot 19 uur, 

Centraal Europese Tijd. 

R: En u beveelt een half uur per dag aan, of voor de hele week voor iemand? 

K- Per dag, per dag. ..anders word je erg dik, als je daar langer dan een half 

uur eet. 
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